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Statistika	respondentů

3834 2288 0 1544 59,7	%59,7	%
Počet
návštěv

Počet
dokončených

Počet
nedokončených

Pouze
zobrazení

Ce lková	úspě šnos tCe lková	úspě šnos t
vyplnění	dotazníkuvyplnění	dotazníku

Historie	návštěv	(30.	09.	2020	–	25.	10.	2020)

22.09. 24.09. 26.09. 28.09. 30.09. 02.10. 04.10. 06.10. 08.10. 10.10. 12.10. 14.10. 16.10. 18.10. 20.10. 22.10. 24.10. 26.10.0

200

400

600

Počet	návštěv	(3834) Počet	dokončených	(2288)

Celkem	návštěv Zdroje	návštěv Čas	vyplňování	dotazníku

40,3	%

59,7	%

100	%

12,4	%

36,7	%
30,3	%

16,7	%
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Pouze	zobrazeno	(40,3	%)
Nedokončeno	(0	%)
Dokončeno	(59,7	%)

Přímý	odkaz	(100	%) <1	min.	(0,4	%)
1-2	min.	(12,4	%)
2-5	min.	(36,7	%)
5-10	min.	(30,3	%)
10-30	min.	(16,7	%)
30-60	min.	(1,8	%)
>60	min.	(1,7	%)
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Filtry	podle

Responzí
Otázka	č.	18.	„16.	Jaké	je	vaše	nejvyšší	dosažené	vzdělání?	“
Pouze	odpovědi:

střední	s	maturitou
střední	odborné	bez	maturity

Vyřazených	odpovědí 2
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Výsledky

1.	Ve	které	lokalitě	městské	části	bydlíte?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	Barrandov 139 19,4	%

	Hlubočepy 65 9,1	%

	Jinonice 34 4,7	%

	Košíře 142 19,8	%

	Malá	Strana 5 0,7	%

	Motol 75 10,5	%

	Radlice 24 3,4	%

	Smíchov 232 32,4	%

139	(19,4%)

65	(9,1%)

34	(4,7%)

142	(19,8%)

5	(0,7%)

75	(10,5%)

24	(3,4%)

232	(32,4%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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2.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	se	současným	stavem	Prahy	5	v	následujících
oblastech?
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

dostupnost	a	kvalita	mateřských	škol 154	(21,5	%) 273	(38,1	%) 59	(8,2	%) 27	(3,8	%) 203	(28,4	%)

dostupnost	a	kvalita	základních	škol 134	(18,7	%) 262	(36,6	%) 92	(12,8	%) 37	(5,2	%) 191	(26,7	%)

nabídka	sportovních	aktivit 90	(12,6	%) 284	(39,7	%) 194	(27,1	%) 61	(8,5	%) 87	(12,2	%)

nabídka	kulturních	a	společenských	aktivit 69	(9,6	%) 258	(36,0	%) 230	(32,1	%) 81	(11,3	%) 78	(10,9	%)

dostupnost	a	kvalita	sociálních	služeb 53	(7,4	%) 206	(28,8	%) 136	(19,0	%) 37	(5,2	%) 284	(39,7	%)

dostupnost	odpočinkových	a	volnočasových	ploch 116	(16,2	%) 278	(38,8	%) 182	(25,4	%) 105	(14,7	%) 35	(4,9	%)

úroveň	bezpečnosti 79	(11,0	%) 338	(47,2	%) 189	(26,4	%) 81	(11,3	%) 29	(4,1	%)

dostupnost	městské	hromadné	dopravy 325	(45,4	%) 280	(39,1	%) 64	(8,9	%) 30	(4,2	%) 17	(2,4	%)

dostatek	parkovacích	míst 34	(4,7	%) 91	(12,7	%) 192	(26,8	%) 332	(46,4	%) 67	(9,4	%)

stav	komunikací	(chodníky,	schodiště,	...) 22	(3,1	%) 138	(19,3	%) 161	(22,5	%) 145	(20,3	%) 24	(3,4	%)

203	(28,4%)

191	(26,7%)

87	(12,2%)

78	(10,9%)

284	(39,7%)

4,9%

4,1%

67	(9,4%)

5,2%

61	(8,5%)

81	(11,3%)

5,2%

105	(14,7%)

81	(11,3%)

4,2%

332	(46,4%)

145	(20,3%)

59	(8,2%)

92	(12,8%)

194	(27,1%)

230	(32,1%)

136	(19,0%)

182	(25,4%)

189	(26,4%)

64	(8,9%)

192	(26,8%)

161	(22,5%)

273	(38,1%)

262	(36,6%)

284	(39,7%)

258	(36,0%)

206	(28,8%)

278	(38,8%)

338	(47,2%)

280	(39,1%)

91	(12,7%)

138	(19,3%)

154	(21,5%)

134	(18,7%)

90	(12,6%)

69	(9,6%)

7,4%

116	(16,2%)

79	(11,0%)

325	(45,4%)

4,7%

0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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3.	Uveďte,	zda	je	pro	vás	kvalita	vybavenosti	Prahy	5	vyhovující	v	následujících
oblastech:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

mateřské	školky 135	(18,9	%) 271	(37,8	%) 52	(7,3	%) 20	(2,8	%) 238	(33,2	%)

základní	školy 109	(15,2	%) 271	(37,8	%) 89	(12,4	%) 29	(4,1	%) 218	(30,4	%)

sociální	služby 38	(5,3	%) 200	(27,9	%) 137	(19,1	%) 27	(3,8	%) 314	(43,9	%)

veřejné	prostranství 80	(11,2	%) 277	(38,7	%) 244	(34,1	%) 77	(10,8	%) 38	(5,3	%)

infrastruktura	pro	cyklisty 62	(8,7	%) 147	(20,5	%) 222	(31,0	%) 127	(17,7	%) 158	(22,1	%)

dětská	hřiště 100	(14,0	%) 305	(42,6	%) 156	(21,8	%) 65	(9,1	%) 90	(12,6	%)

sportoviště 57	(8,0	%) 261	(36,5	%) 225	(31,4	%) 90	(12,6	%) 83	(11,6	%)

238	(33,2%)

218	(30,4%)

314	(43,9%)

5,3%

158	(22,1%)

90	(12,6%)

83	(11,6%)

4,1%

77	(10,8%)

127	(17,7%)

65	(9,1%)

90	(12,6%)

7,3%

89	(12,4%)

137	(19,1%)

244	(34,1%)

222	(31,0%)

156	(21,8%)

225	(31,4%)

271	(37,8%)

271	(37,8%)

200	(27,9%)

277	(38,7%)

147	(20,5%)

305	(42,6%)

261	(36,5%)

135	(18,9%)

109	(15,2%)

5,3%

80	(11,2%)

62	(8,7%)

100	(14,0%)

8,0%
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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4.	Pokud	se	vás	týká	(či	týkal)	výběr	mateřské	školy	zřizované	MČ	Praha	5,	uveďte,
zda	jsou	pro	vás	při	rozhodování	důležitá	následující	kritéria:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	546x,	nezodpovězeno	170x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně

anoano
	sp íše	sp íše
anoano

	sp íše	sp íše
nene

	r ozhodně	r ozhodně
nene

	nev ím	nev ím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště 304	(55,7	%) 115	(21,1	%) 17	(3,1	%) 8	(1,5	%)
102

(18,7	%)

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání 99	(18,1	%) 118	(21,6	%) 143	(26,2	%) 60	(11,0	%)
110

(20,1	%)

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu 226	(41,4	%) 156	(28,6	%) 37	(6,8	%) 4	(0,7	%)
105

(19,2	%)

dobré	reference	o	úrovni	školky	(atmosféra,	pedagogický
sbor	…)

294	(53,8	%) 115	(21,1	%) 14	(2,6	%) 3	(0,5	%)
102

(18,7	%)

věkové	složení	dětí	ve	třídách 115	(21,1	%) 142	(26,0	%) 128	(23,4	%) 20	(3,7	%)
121

(22,2	%)

vybavenost	a	zázemí	školky 230	(42,1	%) 154	(28,2	%) 29	(5,3	%) 7	(1,3	%)
105

(19,2	%)

102	(18,7%)

110	(20,1%)

105	(19,2%)

102	(18,7%)

121	(22,2%)

105	(19,2%)

60	(11,0%)143	(26,2%)

6,8%

128	(23,4%)

5,3%

115	(21,1%)

118	(21,6%)

156	(28,6%)

115	(21,1%)

142	(26,0%)

154	(28,2%)

304	(55,7%)

99	(18,1%)

226	(41,4%)

294	(53,8%)

115	(21,1%)

230	(42,1%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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5a.	Navštěvují	vaše	děti	základní	školu	v	Praze	5?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	ANO,	veřejnou	ZŠ 264 36,9	%

	ANO,	soukromou	ZŠ 3 0,4	%

	NE	(moje	děti	navštěvují	školu	mimo	území	MČ	Praha	5) 42 5,9	%

	Otázka	se	mě	netýká	(nemám	děti	ve	školním	věku) 407 56,8	%

264	(36,9%)

3	(0,4%)

42	(5,9%)

407	(56,8%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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5b.	Pokud	vaše	děti	nenavštěvují	základní	školu	zřízenou	MČ	Praha	5,	prosíme,
uveďte	důvody,	které	vás	vedly	k	výběru	soukromé	školy	nebo	školy	mimo	MČ
Praha	5:
Výběr	z	možností,	více	možných,	zodpovězeno	45x,	nezodpovězeno	671x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	zaměření	školy 12 26,7	%

	prestiž	školy 14 31,1	%

	rodinné	důvody 6 13,3	%

	dopravní	výhodnost 4 8,9	%

	životní	prostředí 2 4,4	%

	nabídka	volnočasových	aktivit 5 11,1	%

	jiné,	prosím,	uveďte 15 33,3	%

12	(26,7%)

14	(31,1%)

6	(13,3%)

4	(8,9%)

2	(4,4%)

5	(11,1%)

15	(33,3%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

navštěvují	církevní	školu
Odesli	jsme	ze	ZS	Tyrsova	pro	velkou	onespokojenost.	Dalsi	skoly	na	P5	byly	plne	a	odmitali	pr
nevím
(9x)	neuvedeno
MODERNÍ	PŘÍSTUP	SVOBODNÉHO	VZDĚLÁVÁNÍ
Na	Praze	5	jsme	se	nedostali	do	své	spádové	základní	školy!!!
ZŠ	Praha	5,	pouze	do	5.	tř.	Nutný	přestup!	Ačkoliv	jsme	řádně	zaslali	žádost	o	přijetí	do	6.	ročníku	ZŠ	Weberova,	která	je	spádová!	Dodnes
nemáme	odp.
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6.	Uveďte,	zda	pro	vás	jsou/byla,	při	rozhodování	o	výběru	základní	školy,	důležitá
následující	kritéria:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	309x,	nezodpovězeno	407x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně
ANOANO

	sp íše	sp íše
ANOANO

	sp íše	sp íše
NENE

	rozhodně	r ozhodně
NENE nevímnevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště 189	(61,2	%) 74	(23,9	%) 23	(7,4	%) 9	(2,9	%) 14	(4,5	%)

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání 59	(19,1	%) 66	(21,4	%) 111	(35,9	%) 56	(18,1	%) 17	(5,5	%)

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu 163	(52,8	%) 108	(35,0	%) 17	(5,5	%) 4	(1,3	%) 17	(5,5	%)

dobré	reference	o	úrovni	školy	(atmosféra,	pedagogický
sbor	…)

185	(59,9	%) 95	(30,7	%) 11	(3,6	%) 1	(0,3	%) 17	(5,5	%)

vybavenost	a	zázemí	školy 139	(45,0	%) 126	(40,8	%) 20	(6,5	%) 5	(1,6	%) 19	(6,1	%)

4,5%

5,5%

5,5%

5,5%

6,1%

56	(18,1%)

7,4%

111	(35,9%)

5,5%

6,5%

74	(23,9%)

66	(21,4%)

108	(35,0%)

95	(30,7%)

126	(40,8%)

189	(61,2%)

59	(19,1%)

163	(52,8%)

185	(59,9%)

139	(45,0%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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7.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	úrovní	životního	prostředí	Prahy	5	z	pohledu
následujících	kritérií:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně
ANOANO

	sp íše	sp íše
ANOANO

	sp íše	sp íše
NENE

	rozhodně	r ozhodně
NENE

	nev ím	nev ím

kvalita	ovzduší 77	(10,8	%) 340	(47,5	%) 189	(26,4	%) 81	(11,3	%) 29	(4,1	%)

intenzita	hluku 65	(9,1	%) 264	(36,9	%) 231	(32,3	%) 142	(19,8	%) 14	(2,0	%)

údržba	zeleně 65	(9,1	%) 327	(45,7	%) 207	(28,9	%) 97	(13,5	%) 20	(2,8	%)

čistota	veřejného	prostranství	(ulice,	parky,	fasády
apod.)

36	(5,0	%) 247	(34,5	%) 261	(36,5	%) 155	(21,6	%) 17	(2,4	%)

úklid	veřejného	prostoru 34	(4,7	%) 253	(35,3	%) 277	(38,7	%) 134	(18,7	%) 18	(2,5	%)

dostupnost	nádob	na	tříděný	odpad 135	(18,9	%) 311	(43,4	%) 166	(23,2	%) 89	(12,4	%) 15	(2,1	%)

4,1%81	(11,3%)

142	(19,8%)

97	(13,5%)

155	(21,6%)

134	(18,7%)

89	(12,4%)

189	(26,4%)

231	(32,3%)

207	(28,9%)

261	(36,5%)

277	(38,7%)

166	(23,2%)

340	(47,5%)

264	(36,9%)

327	(45,7%)

247	(34,5%)

253	(35,3%)

311	(43,4%)

77	(10,8%)

65	(9,1%)

65	(9,1%)

5,0%

4,7%

135	(18,9%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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8.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	fungováním	radnice	z	pohledu	následujících
kritérií:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

rozsah	úředních	hodin 95	(13,3	%) 338	(47,2	%) 70	(9,8	%) 14	(2,0	%) 199	(27,8	%)

informovanost	o	chodu	úřadu 76	(10,6	%) 286	(39,9	%) 123	(17,2	%) 41	(5,7	%) 190	(26,5	%)

profesionalita	a	vstřícnost	úředníků 77	(10,8	%) 293	(40,9	%) 95	(13,3	%) 33	(4,6	%) 218	(30,4	%)

informační	a	navigační	systém	v	budovách	radnice 70	(9,8	%) 319	(44,6	%) 61	(8,5	%) 10	(1,4	%) 256	(35,8	%)

kvalita	webových	stránek 67	(9,4	%) 293	(40,9	%) 129	(18,0	%) 29	(4,1	%) 198	(27,7	%)

kvalita	časopisu	Pětka 115	(16,1	%) 371	(51,8	%) 82	(11,5	%) 26	(3,6	%) 122	(17,0	%)

kvalita	sociálních	sítí 61	(8,5	%) 224	(31,3	%) 86	(12,0	%) 31	(4,3	%) 314	(43,9	%)

199	(27,8%)

190	(26,5%)

218	(30,4%)

256	(35,8%)

198	(27,7%)

122	(17,0%)

314	(43,9%)

5,7%

4,6%

4,1%

4,3%

70	(9,8%)

123	(17,2%)

95	(13,3%)

61	(8,5%)

129	(18,0%)

82	(11,5%)

86	(12,0%)

338	(47,2%)

286	(39,9%)

293	(40,9%)

319	(44,6%)

293	(40,9%)

371	(51,8%)

224	(31,3%)

95	(13,3%)

76	(10,6%)

77	(10,8%)

70	(9,8%)

67	(9,4%)

115	(16,1%)

61	(8,5%)
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9.	Uveďte,	zda	při	získávání	aktuálních	informací	z	radnice	využíváte	následující
komunikační	kanály:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

časopis	Pětka 233	(32,5	%) 268	(37,4	%) 103	(14,4	%) 64	(8,9	%) 48	(6,7	%)

webové	stránky	(www.praha5.cz) 181	(25,3	%) 273	(38,1	%) 132	(18,4	%) 56	(7,8	%) 74	(10,3	%)

Facebook	Prahy	5 73	(10,2	%) 119	(16,6	%) 175	(24,4	%) 247	(34,5	%) 102	(14,2	%)

YouTube	Prahy	5 14	(2,0	%) 37	(5,2	%) 188	(26,3	%) 361	(50,4	%) 116	(16,2	%)

aplikace	"Praha	5	v	mobilu" 19	(2,7	%) 45	(6,3	%) 158	(22,1	%) 371	(51,8	%) 123	(17,2	%)

Instagram	Prahy	5 10	(1,4	%) 39	(5,4	%) 147	(20,5	%) 396	(55,3	%) 124	(17,3	%)

Twitter	Prahy	5 13	(1,8	%) 30	(4,2	%) 144	(20,1	%) 405	(56,6	%) 124	(17,3	%)

radniční	výlepové	plochy	(vývěskové	tabule) 24	(3,4	%) 130	(18,2	%) 213	(29,7	%) 253	(35,3	%) 96	(13,4	%)

6,7%

74	(10,3%)

102	(14,2%)

116	(16,2%)

123	(17,2%)

124	(17,3%)

124	(17,3%)

96	(13,4%)

64	(8,9%)

7,8%

247	(34,5%)

361	(50,4%)

371	(51,8%)

396	(55,3%)

405	(56,6%)

253	(35,3%)

103	(14,4%)
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144	(20,1%)
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273	(38,1%)

119	(16,6%)
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130	(18,2%)

233	(32,5%)
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73	(10,2%)
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10.	Jak	jste	spokojen/a	s	městskou	částí	Praha	5	jako	s	místem	pro	život?
Hvězdičkové	hodnocení,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Počet	hvězdiček	7,1/10

OdpověďOdpověď Responz íRe sponz í PodílPodíl

	10/10 	 73 10,2	%

	9/10 	 104 14,5	%

	8/10 	 181 25,3	%

	7/10 	 134 18,7	%

	6/10 	 66 9,2	%

	5/10 	 74 10,3	%

	4/10 	 29 4,1	%

	3/10 	 29 4,1	%

	2/10 	 16 2,2	%

	1/10 	 10 1,4	%

73	(10,2%)

104	(14,5%)

181	(25,3%)

134	(18,7%)

66	(9,2%)

74	(10,3%)

29	(4,1%)

29	(4,1%)

16	(2,2%)

10	(1,4%)
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11.	Označte,	jak	proměny	Prahy	5	v	posledních	deseti	letech	ovlivnily	kvalitu
vašeho	života.
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	určitě	vzrostla 73 10,2	%

	spíše	vzrostla 287 40,1	%

	se	nezměnila 196 27,4	%

	spíše	poklesla 119 16,6	%

	určitě	poklesla 41 5,7	%

73	(10,2%)

287	(40,1%)

196	(27,4%)

119	(16,6%)

41	(5,7%)
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12.	Označte,	které	oblasti	považujete	pro	rozvoj	Prahy	5	za	nejdůležitější.	Vyberte
maximálně	tři	oblasti.
Výběr	z	možností,	více	možných,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	bydlení 298 41,6	%

	školství	(mateřské	školy	a	základní	školy) 220 30,7	%

	prostor	pro	volnočasové	aktivity	(parky,	hřiště...) 326 45,5	%

	kultura 133 18,6	%

	sport 134 18,7	%

	cestovní	ruch 18 2,5	%

	životní	prostředí 400 55,9	%

	sociální	služby 116 16,2	%

	bezpečnost 358 50	%

	dopravní	infrastruktura	(parkování	a	infrastruktura	pro	cyklistiku) 338 47,2	%

	nákupní	služby	(obchodní	centra,	prodejny...) 170 23,7	%

298	(41,6%)

220	(30,7%)

326	(45,5%)

133	(18,6%)

134	(18,7%)

18	(2,5%)

400	(55,9%)

116	(16,2%)

358	(50%)

338	(47,2%)

170	(23,7%)
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13.	Můj	vztah	k	Praze	5	je:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	mám	zde	trvalé	bydliště	(rezident) 561 78,4	%

	dlouhodobě	zde	žiji 155 21,6	%

561	(78,4%)

155	(21,6%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

14.	V	Praze	5	žiji:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	méně	jak	5	let 68 9,5	%

	více	jak	5	let 89 12,4	%

	více	jak	10	let 163 22,8	%

	více	jak	20	let 396 55,3	%

68	(9,5%)

89	(12,4%)

163	(22,8%)

396	(55,3%)
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15.	Uveďte,	zda	pro	svoje	bydlení	v	Praze	5	využíváte	developerské	projekty
realizované	po	roce	2010:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	Ano 68 9,5	%

	Ne 648 90,5	%

68	(9,5%)

648	(90,5%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

16.	Jaké	je	vaše	nejvyšší	dosažené	vzdělání?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	bez	vzdělání 0 0	%

	základní 0 0	%

	střední	odborné	bez	maturity 106 14,8	%

	střední	s	maturitou 610 85,2	%

	vyšší	odborné 0 0	%

	vysokoškolské 0 0	%

	nepřeji	si	uvádět 0 0	%

0%

0%

106	(14,8%)

610	(85,2%)

0%

0%

0%
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%



Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

2121

17.	Jaký	je	váš	věk?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	méně	než	18	let 3 0,4	%

	19	až	29	let 95 13,3	%

	30	až	39	let 181 25,3	%

	40	až	59	let 304 42,5	%

	60	a	více 121 16,9	%

	nepřeji	si	uvádět 12 1,7	%

3	(0,4%)

95	(13,3%)

181	(25,3%)

304	(42,5%)

121	(16,9%)

12	(1,7%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

18.	Jsem:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	716x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	muž 245 34,2	%

	žena 429 59,9	%

	nepřeji	si	uvádět 42 5,9	%

245	(34,2%)

429	(59,9%)

42	(5,9%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

Prostor	pro	další	komentáře:
Textová	odpověď,	zodpovězeno	232x,	nezodpovězeno	484x
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Co	by	se	především	mělo	začít	systematicky	řešit	je	dostupnost	bydlení	nejen	pro	vybrané	profese	a	seniory,	ale	i	pro	mladé	rodiny	a	pracující.	
Praha	5	by	měla	vzít	do	rukou	všechny	své	pravomoci	týkající	se	bytové	politiky	a	vyjít	vstříc	všem	a	pomoci	tak	zlehčit	současnou	neútěšnou	
situaci	na	předraženém	trhu	s	nemovitostmi	a	rozhodně	se	nezbavovat	svých	nemovitostí.

Na	kopci	Šmukýřka	se	začalo	masivně	stavět	v	90.	letech	a	neustále	se	pokračuje.	Bez	jakéhokoliv	ohledu	na	místní.	a	životní	prostředí.	Prašnost	
za	tu	dobu	vzrostla	neskutečně.	Hluk	a	opotřebení	silnic	stavebními	auty	taktéž.	Mizí	louky,	plavecký	bazén,	zahrádky,	parkoviště,	přibývá	lidí,	
ale	ne	spojů	autobusu,	přibývá	aut,	ale	cesta	k	nám	je	jen	jedna,	ubývá	zeleně,	teď	nám	zastavíte	i	zahrady.	Obecně	zde	panuje	názor,	že	
radnice	na	nás	normálně	sere.	Asi	,	že	tu	žádný	zastupitel	nebydlel...	Zato	developeři	zde	mají	zjevně	volnou	ruku.	Oprava	ostu	u	konečné	-	3	
roky.	Oprava	školy	Beníšková	-	4	roky.	Cokoliv	pro	lidi	(hřiště,	park,	nebo	aspon	nezastavet	vsechnu	zelen)	-	0.

Praha	5	zcela	zanedbává	rozvoj	infrastruktury	v	Košířích	na	úkor	developerských		projektů,	které	parazitují	na	infrastruktuře	vytvořené	před	
rokem	1989.	Nedokáže	developerům	stanovit	takové	podmínky	aby	tyto	dvě	věci	šly	ruku	v	ruce.

Dopravní	dostupnost	oblasti	Cibulka	v	Košířích	-	máme	jediné	spojení	MHD	busem	123,	který	je	pravidelně	přeplněný	a	dostává	se	do	zácpy	na	
Plzeňské.	MČ	Praha	5	by	se	měla	zaměřit	na	propojení	Košíř	s	Jinonicemi	a	prodloužení	této	linky,	resp.	zavedení	nové	linky,	z	oblasti	Cibulek	
na	metro	Jinonice.

Špatná	kvalita	chodníků	a	komunikací	v	Hlubočepech	a	na	Žvahově.

Za	zavádění	modrých	zón	by	se	mělo	střílet.

Dobry	den,	v	lokalite,	kde	ziji	cely	zivot,	jsou	v	katastrofalnim	stavu	chodniky.	S	invaludnim	clovekem	na	voziku	se	prakticky	nikam	nedostanu.	
Jde	o	lokalitu	okolo	Malvazinek.	Dekuju

Podle	mě	nesmyslné	zrušení	několika	parkovacích	míst	(v	Nepomucké	ulici,	před	ZŠ	Nepomucká)	ve	prospěch	pruhu	pro	cyklisty.	Tento	pruh	pro	
cyklisty	nikdo	nevyužívá,	zřejmě	využívat	ani	nebude	a	je	to	přímé	ohrožení	dětí,	které	chodí	do	ZŠ	Nepomucká.	Nelogicky	je	navíc	tento	pruh	
daleko	širší,	než	samotná	parkovací	místa.	Další	nesmyslná	věc	je	ubrání	zeleně	na	Košířském	náměstí.	Jedná	se	o	pruh	zeleně	1,5	m	x	20	m.	
Místo	této	zeleně	byl	zde	vybudován	nový	chodník,	který	zde	nikdy	nebyl	potřeba.	A	jsou	zde	další	a	další	příklady	ubírání	stromů	a	zeleně	na	
celé	Praze	5.	Zářným	příkladem	je	úplné	odstranění	zeleně	v	oblasti	mezi	zastávkami	U	Zvonu	a	Klamovka.

Lidická	ulice	je	vředem	Smíchova.	Tak	odpudivá	ulice	do	centra	nepatří.

Bezpečnost	v	okolí	Alberta,	Na	Knížecí,		Tesca.	Spousty	feťáků	a	bezdomovců.		Věčné	problémy	v	okolí	baru	Fantomas.	Minimální	možnost		
parkování	pouze	pro	rezidenty..

Bylo	by	skvělé,	kdyby	od	Anděla	zmizeli	feťáci,	ožralové	a	podobné	existence,	které	se	stahují	v	okolí	výstupu	z	metra	u	Anděla.	Kikeat	je	to	jen	
pro	otrlé	kolem	nich

Rozhodně	by	se	měl	zlepšit	stav	chodníků	a	silnic,	byť	na	tom	MČ	Praha	5	pracuje	lépe	než	v	předchozích	letech.	Uvědomuji	si,	že	je	to	v	
kompetenci	TSK,	ale	po	těch	chodnících	a	silnicích	jezdí	právě	občané	Prahy	5,	takže	by	městská	část	měla	s	TSK,	případně	s	magistrátem	
hlavního	města	Prahy	více	spolupracovat	v	tomto	ohledu.

Za	posledních	5	let	se	oblast	kolem	Kavalírky	rapidně	zhoršuje.	Velký	nepořádek	v	ulici.	Chybí	mi	zde	častější	úklid	a	uvítala	bych	i	kontroly	MP.	
Válejí	se	tu	použité	injekční	stříkačky,	psí	výkaly	na	chodníku,	bojová	plemena	psů	bez	náhubku,	opilci	již	v	7hodin	ráno,	zdevastované	baráky	
přímo	na	hlavní	ulici	na	Plzeňské.	Zajímalo	by	mě,	zda	se	provádí	kontrola	k	povolení	pobytu	cizinců	na	našem	území?	Přestávám	se	zde	cítit	
bezpečně	a	ohlížím	se	o	přestěhování	do	jiné	části	Prahy.	I	když	Košíře	jsem	měla	moc	ráda,	vyrůstali	tu	již	moji	rodiče.	Ale	nepořádek	a	
nepřispůsoblivý	občané	tuto	část	ničí.	Paní	starostce	fadím,	odvádí	dobrou	práci.	Snad	se	dostane	i	na	Košíře	a	budou	jako	dřív,	příjemné,	
bezpečné	a	čisté.

Vnímejte	více	okolí	a	nevytvářejte	dokola	dotazníky

Dobry	den,	prosim	o	zprehledneni	webu	a	radnea	spravne	zverejnovani	pozvanek	a	programu	vyboru	a	komisi.	Taktez	zadam,	aby	body	
programu	nebyly	pred	verejnosti	utajovany.	Bela	Vidmarovay

Nestavět	obecní	domy	namísto	zeleně	mezi	ulicemi	Nad	Koulkou	a	Pod	Kesnerkou!

Co	konkrétně	vylepšit	Praha	5,	Košíře.	Hřiště	U	Šalamounky.	Dále	zrušit	travnaté	chodníky	v	ulici	U	Šalamounky	a	okolí.	Jen	tam	chodí	pejskové	
na	záchod	a	rozšířila	by	se	tak	ulice.	Jezdilo	by	se	lépe.	Děkuji

Nestavět	nové	budovy,	nelikvidovat	přírodu	na	úkor	developerských	projektu

Držím	palce!
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Špatná	automobilová	dostupnost	ráno	z	Košíř	kvůli	neustálé	zvyšující	zástavbě.

Za	více	jak	20let	nebyla	zřízena	krytá	zastávka	na	zastávce	Průchova.	Jakto,	že	některé	jsou	zakryté	a	jiné	ne,	jak	se	toto	vybírá?	Podle	toho	jaká	
celebrita	tam	bydlí?	Myslím,	že	i	další	zastávky	by	si	zasloužily	krytí	při	nepřízni	počasí.	Čekají	a	nastupují	zde	lidé.

Poprosila	bych	se	věnovat	hustotě	provozu	na	Plzeňské	a	vzhledem	k	velkému	množství	novostaveb	vyřešit	dopravní	situaci	jak	městské	
dopravy	tak

Prosím	o	zvýšení	parkovacích	míst	pro	rezidenty

Přijďte	se	z	radnice	podívat,	jak	se	žije	na	Plzeňské	ulici	(konkrétně	na	Klamovce).	Hluk,	prach,	špína	a	exkrementy	na	chodnících...	jestliže	prší,	
nelze	ani	po	chodníku	přejít	pěšky.	Množství	projíždějících	aut	je	alarmující.	Absolutně	nevyhovující	prostředí	pro	děti,	seniory	(a	to	se	zde	
postavil	velkolepý	dům	pro	seniory).

Jsem	velice	nespokojena	s	rozsahlou	vystabou	novych	bytovych	domu	v	Kosirich...snizuje	to	hodnotu	krasneho	prostredi	ve	kterem	jsem	se	
narodila.

Odpadové	hospodářství	je	naprosto	tragické.	Všude	neustále	přeplněné	kontejnery	a	odpadkové	koše,	které	se	jednou	za	čas	vysypou,	ovšem	
nepořádek	kolem	se	neuklidí.

Jelikož	bydlíme	na	Arbesově	náměstí,	je	nereálné	přes	den	zaparkovat.	Modré	zony	tu	nemáme,	jen	fialové.	Auta	stojí	na	zákazech	a	ve	
vjezdech	do	dvorů.	Nejčastější	jsou	20ti	minutová	stání	pro	rychlý	nákup.	Jelikož,	sem	jezdí	převážně	mimo	Smíchovští	tak	se	podle	toho	i	
chovají	k	parkování	i	slušnému	vychování.	Pak	samotná	bezpečnost...	feťáci,	bezdomovci	a	alkoholici	na	každodenní	bázi...	Když	nemusíme	
autem,	radši	nejedeme,	protože	se	nedostaneme	do	dvora	kde	parkujeme,	protože	auto	blokuje	vjezd	a	mi	pak	blokujeme	provoz	než	dotyčný	
se	slovy	"se	neposer"	odjede	poté	co	nakoupil...	školku	jsme	volili	soukromou,	protože	nabídka	obecních	je	o	hodně	úrovní	níže,	než	kam	naše	
dcera	ted	dochází...	školky	se	ale	v	dotazníku	neřešili,	jen	školy...	nobá	dětská	hřiště	jsou	unifikovaná,	bez	fantazie	a	bez	stínu.	Dětský	ostrov	je	
šílený,	v	létě	tam	děti	nemohou	chodit	bosy,	protože	gumový	povrch	pálí...	Moje	rodina	tu	žije	už	skoro	100let	a	něco	se	lepší,	ale	na	úkor	jiných	
věcí...

Celý	život	zde	žiji	jak	já	říkám	ve	víru	velkoměsta	a	vychovavam	zde	i	moje	děti	jsem	smichovanda

Jsem	spokojna	na	Praze	5.

Motol	je	pro	mne	ideálním	místem	pro	život,	ale	bohužel	se	při	každé	procházce	často	setkávám	s	nepořádkem	jako	rozbité	sklo,	nedopalky,	
pet	láhve,	odpadky	...		:-(	.	Jako	majitel	psa	si	po	svém	psovi	uklízím,	ale	vadí	mi	že	lidé	si	neuklízí	po	sobě.

méně	propagace	radnice	a	více	konkrétních	činů

Myslím,	že	jedna	z	nejdůležitějších	věcí	by	měla	být	dostavit	Radlickou	radiálu	a	vytvořit	parkovací	místa	pro	návštěvníky	Prahy,	abychom	my	
rezidenti	mohli	parkovat	u	svých	bydlišť.

Dobra	komunikace	radnice	s	obcany.

Prosim	vyreste	uz	silenou	sitaci	s	fetakama	v	okoli	U	zvonu!	O	strach	tudy	chodit!

Velmi	chybí	místo	pro	dospívající	děti		Ve	věku	10-17let.skate	park,muldy	na	kola..

Děkuji,	nemám	dalších	poznámek

Dlouhodobě	postrádám	denní	středisko	(kontaktní	místo,	základnu	pro	terénní	práci)	pro	osoby	bez	přístřeší	apod.	(Charita,	Naděje.....)	v	
blízkosti	Anděla	problém	se	sice	nevyřeší	ale	zmírnění	je	na	snadě.	V	dotazníku	je	zmíněno	mnoho	oblastí	kterých	se	to	týká:	úklid	veřejného	
prostranství,	bezpečnost,	kvalita	života	obyvatel	a	návštěvníků	MČP5.	Terénní	pracovníci	viditelní	v	terénu	mají	smysl	nejen	pro	cílovou	skupinu	
ale	i	pro	obyvatelé	kteří	se	na	ně	mohou	obrátit,	upozornit,	přispět,	pomoci	atd.	O	PR	pro	místní	politiky	není	snad	ani	potřeba	upozorňovat.

Jakožto	maminka	dvou	dětí	které	chodí	do	ZŠ	Podbělohorská,	mne	trápí	problematika	dostupnosti	druhého	stupně	(který	v	ZŠ	Podbělohorská	
není)	a	s	přibývajícími	rezidenty	budě	dostupnost	druhého	stupně	obtížnější.	Zárověň	mi	nesmírně	vadí	neprofesionální	jednání	paní	ředitelky	
školy	ZŠ	Podbělohorská,	která	tomuto	postavení	a	škole	nedělá	dobré	jméno	a	díky	níž	ze	školy	odešlo	už	nespočet	žáků..

myslím,	že	Prahu	5	v	současné	době	nejvíc	"hyzdí"	shluky	bezdomovců	a	feťáků,	kteří	se	válejí	po	parcích	na	lavičkách	a	u	zastávek	nejen	u	
Anděla,	ale	i	např.	na	Santošce,	u	Smíchovského	nádraží,	v	Portheimce.

Prosím	zastavte	výstavbu	nových	bytových	projektů	na	Cibulkách,	dopravní	infrastruktura	není	přizpůsobena	nárůstu	počtu	aut	a	osob!!!!!!
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Bydlím	v	ulici	V	Javoříčku.	Jde	o	obytnou	zónu.	Ale	své	děti	bych	se	bála	vypustit	na	ulici.	Žádné	z	projíždějících	aut	nedodržuje	povolenou	
rychlost.	Hlavně	ráno,	když	jdeme	do	školy,	projíždí	plno	rodičů	kolem	nás,	bohužel	nelze	uskočit	jinam	než	do	trávy	či	bláta,	v	ulici	není	
chodník	a	zároveň	si	někteří	obyvatelé	zde	zvykli	i	parkovat.	Proto	Vás	chci	poprosit,	zda	je	nějaká	možnost,	jak	auta	v	této	obytné	zóně	
"přibrzdit"	nebo	odklonit,	aby	tudy	neprojížděli.	A	dále	zabránit	v	parkování	mimo	vyhrazená	místa.	Dlouho	se	Vám	toto	chystám	napsat,	a	proto	
děkuji	za	tuto	možnost.	Monika

Dobrý	den,	ocenila	bych	vybudování	nového	sportovního	centra.	Squshpark	není	úplně	kvalitní	a	nelíbí	se	mi	zde,	bohužel	je	to	jediná	možnost	
kam	chodit	cvičit.

Dekuji	za	anketu

Po	celé	Praze	je	nedostatek	veřejných	záchodků

Zony	na	parkování	nepřinesli	parkovací	místa	jen	výdaje

V	Praze	5	je	málo	laviček	a	besedel	se	zastřešení	,	prosím	držte	velké	obchody	pryč	od	rezidenčních	míst,	tam	patří	večerky

Praha	5	bohužel	jen	těží	z	nových	staveb	a	neřeší	problematiku	Prahy	5.

Větší	bezpečnost	v	okolí	Alberta	a	autobusového	nádraží	Na	Knížecí.	Bezdomovci,	feťáci	aj.skvadra.	Více	parkovacích	míst		pro	rezidenty	v	této	
oblasti.

Prosím	udělejte	něco	s	oblastí	Hlubočepy-	ČSAD	Smíchov,	je	úplně	zanedbaná.

více	parků

Já	jsem	spíš	z	Prahy	13,	tak	dost	věcí	nevím	ohledně	dění	na	Praze	5	�

Už	jsem	avizoval	tak	rok	nazpět,	že	u	zastávky	Holečkova	jsou	neustále	přeplněné	kontejnery	na	tříděný	odpad.	Mě	i	ostatní	pak	odrazuje	něco	
třídit,	když	to	poté	nemám	kam	vyhazovat.	Případně	ty	odpadky	leží	vedle	kontejneru,	protože	si	je	už	domů	nosit	nebudu.	Prosím	o	vyřešení	
této	situace.	Psal	jsem	včetně	fotek	přeplněných	kontejnerů	na	facebook	Praha	5	-	Místo	pro	život	a	nikdo	neodpověděl	a	žádná	změna,	
bohužel.	Je	to	dlouhodobě	přetrvávající	problém.	Moc	děkuji	za	všechny	v	naší	bytovce.	David	Kruml

Prosím	o	dodržování	jízdních	pravidel	ciklisty	!	Jízda	v	protisměru	,na	chodníku	,	přechodu	atd.

Poslední	dobou	jsem	velmi	nespokojen	s	množstvím	dopravy	v	ulicích	Vrchlického	a	Duškova.	Zároveň	v	okolí	Nového	Smíchova	se	posledních	
několik	let	cítím	čím	dál	méně	bezpečně.	Nemluvě	o	potkanech,	které	tam	člověk	může	vidět	každý	den	po	půlnoci,	jak	se	tam	hrabou	v	
odpadcích	z	přeplněných	odpadkových	košů.

V	Jinonicích	v	oblasti	Botanika	vůbec	nechodí	do	schránky	Pětka.

Prosím,	více	ploch	pro	volnočasové	aktivity	-	děti	si	nemají	kde	zahrát	míčové	hry

udělejte	něco	s	usedlostí	Cibulka!	Moje	manželka	se	tady	narodila	a	60	let	kouká	na	ruinu

Považuji	za	vhodné,	zrušit	soukromé	gymnázium	paní	starostky	na	Plzeňské	ulici	a	zřídit	místo	něho	opět	ZŠ	!

Nezahušťujte	Prahu	5	s	rezidnčním	bydlením	novými	stavbami	a	obyvateli,	zhoršuje	to	kvalitu	života	tradičních	obyvatel.	Nechte	Prahu	růst	do	
šířky.	Starejte	se	o	bezpečnost,	údržbu	veřejného	prostoru	a	jeho	estetiku.	Dejte	nám	bezpečné	parky.	Veřejná	sportoviště	jsou	ekonomický	
nesmysl	a	soukromá	jsou	dostupná	každému.	Podporujte	individuální	dopravu	na	skútrech	(ožnost	využívat	cyklopruhy,	tramvajové	pásy,	
ohleduplné	parkování	na	chodnících,	atd.	Pro	"hornatou"	Prahu	je	to	nejlepší	způsob	dopravy.	Děkuji	za	dobrou	práci	všem	poctivým	a	
efektivním	zaměstnancům	placených	z	obecních	a	státních	rozpočtů.

Dobrý	den.	V	lokalitě	Košíř	žiji	téměř	50	let.	Skoro	celý	svůj	život,	takže	vidím	změny	za	téměř	půl	století.	Za	tu	dobu	tu	stále	mizí	zeleň	a	
místo	ní	rostou	nové	byty	a	s	tím	přibývá	i	vozů,	které	nemají	kudy	přijet.	Nevím	jestli	sim	to	někdo	při	povolování	nové	výstavby	vůbec	
uvědomil,	ale	do	oblasti	Košíře	-	Cibulka	vede	pouze	jedna	příjezdová	komunikace	a	to	z	Plzeňské	ulice	na	Kavalírce,	která	je	ve	špičce	velmi	
zahuštěná.	Možná	by	pro	začátek	stačilo	prodloužit	interval	semaforu.	Ale	jedna	komunikace	na	celý	"kopec"	je	opravdu	málo.	Dále	mě	opravdu	
naštvalo	placené	stání	pro	rezidenty	na	modrých	a	jinak	barevných	zónách.	Pokud	je	člověk	rezident,	tak	má	mít	parkování	zdarma!!!!!	Placené	
parkování	pro	rezidenty	není	pro	rezidenty	žádnou	výhodou.	Pokud	tedy	opravdu	chcete	pro	lidi	z	Košíř	něco	udělat,	tak	zastavte	výstavbu	
nových	bytů	v	této	lokalitě	než	vyřešíte	příjezdové	komunikace	a	dále	zrušte	placené	stání	na	"barevných	zónách"	pro	rezidenty.	Můj	kontakt	
603269017,	Jirásek.

neustávající	nepořádek	a	hluk	v	parku	Kavalírka

Prosím,	zachovejte	Cibulecký	háj	jako	zonu	klidu,	nepouštějte	tam	cykloteroristy,	stačí,	že	už	jsou	všude	a	pro	nás	pejskaře	je	to	peklo	¨.Děkuji
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Vadi	mi	masivni	vystavba	novych	bytu	na	Cibulkach,	coz	vede	k	prelidneni	v	teto	oblasti,	pomunikace,	j

Poslední	dobou	mne	nejvíce	trápí	impotence	městské	policie,která	se	v	naší	oblasti	zaměřuje	převážně	na	hlídání	placených	parkovacích	
zón..Jako	by	na	pomoc	a	službu	občanům	zcela	rezignovala!

Průzkum	je	příliš	zaměřen	pouze	na	školství.	Jsou	jiné	problémy,	které	Prahu	5	trápí

Njsem	spokojen	se	zahušťováním	výstavby	velkých	domů	na	úkor	zeleně.

Prahu	5	miluji.	Vyrůstala	jsem	na	Smíchově,	ale	nyní	bydlím	na	Plzeňské	ulici	v	Košířích	a	tam	je	to	horší.	Je	to	veliká	škoda	jelikož	je	to	krásná	a	
zajímavá	čtvrť.	Co	mě	znepokojuje	nejvíce	je	neřízená	doprava	na	Plzeňské	ulici.	Řidiči	jezdí	vysokou	rychlostí	a	jsou	nebezpeční.	Na	křižovatce	
Plzeňská	a	Erbenova	se	stávají	často	dopravní	nehody	i	přesto,	že	je	tam	světelné	značení.	Chtělo	by	to	měření	rychlosti	v	tomto	úseku	a	
seřízení	semaforů.

Žiju	v	Košířích	a	chybí	sportovní	vyžití	pro	děti	a	mládež,	neustále	se	staví	nové	byty	a	k	nám	jezdí	jen	jeden	autobus	123	nemluvě	o	parkovacích	
místech.	Dětem	10	a	více	let	chybí	sportovní	vyžití	jako	parkurový	park	nebo	bazén,	který	tak	kdysi	býval	v	Košířích.	Praha	5	Řepy	např.	to	má	a	
o	Barandově	nemluvě.

V	Praze	5	se	pohybuji	celý	život,	narodil	jsem	se	zde,	a,	i	když	po	většinu	života	jsem	měl	bydliště	jinde,	pečoval	jsem	zde	o	příbuzné.	Velmi	
vnímám	zhoršující	se	kvalitu	prostředí	Prahy	5,	spjatou	s	nesmyslnou	developerskou	výstavbou,	která	nebude	sloužit	k	řešení	sociálních	
problémů	města,	ale	pouze	k	investičním	nákupům	bytů.	Zároveň	je	třeba	zmínit	prakticky	minimální	plánovanou	sociální	vybavenost	(např.	
plánovaná	výstavba	na	dívčích	hradech).	Podivné	rozhodování	radnice	v	daných	výstavbách	vzbuzuje	silné	podezření	na	korupční	jednání	
(tamtéž).	Přehlcenost	Prahy	5	individuální	automobilovou	dopravou,	bylo	by	minimálně	vhodné	omezit	maximální	rychlost	v	celé	městké	části	
na	30km/h	(jako	např.	v	Bilbau)	-	snížení	rizik	i	hlukové	a	environmenální	zátěže.			Katastrofální	vzhled	přirozeného	centra	Prahy	5	na	Andělu,	
místo	připomíná	rozvojové	země,	zahlcení	nesmyslným	vizuálním	smogem,	chybí	snad	jen	nevěstinec	s	velkým	pulzujícím	srdcem	např.	na	rohu	
štefánikovy	a	plzeňské....

Vadí	mě	že	praha	5	je	preferovaná	hlavně	na	Smíchově	a	staré	Hlubočepy	nemají	ani	bezbarierové	přechody,	to	je	na	tom	lépe	Slivenec	a	jiné	
části	Prahy	5	kde	mají	vlastní	zastupitelstvo.

Diky

Jako	bývalý	dlouholetý	resident	Prahy	2	jsem	velmi	mile	překvapen	formou	vystupováním	Městské	části	vůči	obyvatelům.	Líbí	se	mi	proaktivní	
přístup	Městské	části,	která	mi	tak	na	"dvojce"	chyběla	a	jsem	za	to	velmi	rád!	Ještě	by	se	mi	líbilo,	kdybych	měl	v	Portálu	občana	Městskou	část.	
Takže	za	mě	určitě	velký	palec	nahoru	za	aktivitu	(časopis,	aplikace	apod.).	A	děkuji	i	za	tento	dotazník,	velmi	tuto	formu	schvaluji!

Na	Barrandově	roste	počet	rezidenčního	bydlení,ale	ne	infrastruktura.Chybí	pošta,parky,sportoviště	nová	škola,nová	poliklinika

Dobrý	den.	Rozhodně	je	v	Košířích	třeba	řešit	autobus.	123	je	natolik	osekána,	že	má	horší	jízdní	řád	jako	o	prázdninách.	Autobusy	jsou	ve	špičce	
neskutečně	přecpané.	Dále	je	třeba	řešit	ZŠ	Beníškové,	odkup	zbývajícího	pozemku,	zajistit	adekvátní	tělocvičnu.	Nenechávat	developery,	aby	u	
nových	staveb	zabrali	veřejnou	zeleň,	ale	oplotili	ji	jako	soukromý	pozemek.	Hloupé	je,	že	většinou	na	pozemcích	jsou	prázdná	dětská	hřiště,	
které	nemohou	využívat	děti	stávajících	rezidentů.	Stejně	tak	zbytek	pozemku	nemohou	využít	stávající	rezidenti.	Zajistit	lepší	parkování.	Opět,	
nové	stavby	mají	sice	parkoviště,	ovšem,	parkovací	místo	se	musí	koupit,	lidé	tak	parkují	např	u	nás	v	ulici	a	placené	parkoviště	je	prázdné.	
Vyřešit	křižovatku	na	MusílkovaxVrchlického	a	odjezd/příjezd	ze	směru	od	Jinonic	–	ulice	Na	pomezí.	Atd…

Nejhorší	ze	všeho	je	parkování	i	když	si	člověk	platí	modré	zóny	a	myslím	že	odvoz	tříděneho	odpadu	by	měl	být	častější	neuškodilo	by	přidat	
odpadkové	koše	například	v	ulici	Zborovská

Prosím	zaměřste	se	na	nelegální	parkování	v	obytných	zónách	a	v	zeleni,	neutrácejte	za	komerční	ochranky	v	parcích	a	omezte	developerské	
projekty

Nelíbí	se.mi	výstavba	na	bývalém	nákladové	nádraží,	mělo	by	tam	vzniknout	více	zeleně.	Zda	se	mi,	že	místo	bude	zbytečně	moc	zastaveno	
budovami.	Raději	bych	volila	park	se	sportovištěm.

Příliš	mnoho	zpomalujicich	retarderu	a	zakázaný	průjezd	ulicí	Pod	Žvahovem	považuji	za	nejhorší	rozhodnutí	minuleho	roku

Byrokratická	neakční	samolibá	neschopnost	mých		úředníků	řešit	reálně	problémy	s	parkováním	a	modrými	čárami,	totální	nekomunikace.

Parkování	je	obrovský	problém.

Plzeňská	ulice	je	nekonečnâ	špína,	nedostatek	čistých	obchodů,	nekonečný	hluk	aut,.	Myslím	že	kdo	odtud	uteče,	tak	vyhraje.

Speciálně	v	ulici	Gabinova	zrušit	zákaz	stání.	Jinak	jsem	spokojen.	Děkuji.
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Zachovat	nezastavěné	prostory	v	oblastůi	Košíř,

Barrandov	je	krásný,	ale	žije	zde	hodně	lidí	a	kromě	velkých	řetězců	je	zde	malá	občanská	vybavenost	co	se	týče	pekařství	řezník	obuv	hračky	
knihy	atd

Největší	problém	je	parkování	a	bezdomovci	na	konečné

Dobrý	den,	shrnutí	vašeho	dotazníku:	Košíře	bez	infrastruktury,	není	zde	žádný	větší	supermarket,	žádná	dětská,	natož	multifunkční	hřiště,	kde	
by	si	mohly	hrát	i	větší	děti,	veškeré	zelené	plochy	zastavěné	dalšími	a	dalšími	developerskými	projekty

Dotaznik	uplne	zbytecny	a	irelevantni	k	nazvu	akce,	obyvatele	kteri	zde	ziji	cely	zivot	by	hlavne	uvitali	neniceni	stavajicich	zelenych	ploch	na	
ukor	nove	vystavby.	Ne	vsechno	moderni	a	nove	je	pro	zivot	dobre...

Viz	dotazník.	Sklamání	nad	částí	Brrandova	-	filmové	ateliéry.	Kromě	hotelu	Smaragd	a	Lídlu	jen	samé	obytné	budovy	a	kanceláře.	To	je	
"králikárna"	!!!	Za	30	let	se	v	této	části	Barrandova	od	r.	1989	nic	nezměniulo.	Ostuda	Prahy	5.	Doprava	to	je	to	samé.	Opravují	se	tramvajové	
koleje	a	souběžně	s	tím	se	klade	asfaltový	povrch	na	obchvatu.	To	je	výplod	zdravého	rozumu?	Hluk.	Motorkáři	jezdí	do	kopce	i	120	km.	
Křižovatka	u	autosalonu	Klokočka	to	je	další	zázrak	přírody.	Tolik	dopravních	nehod	a	není	obchvat.	Co	se	ještě	musí	stát,	aby	se	něco	s	
dopravou	na	obchvatu	začalo	něco	k	prospěchu	obyvatel	dít?	Doufám,	že	bude	dotazník	vyhodnocen	a	respondenti	-	občane	obdrží	zpětnou	
vazbu.	muselo		vy

Přála	bych	si	lepší	hlídání	nočního	klidu.	Méně	bezdomovců	u	bankomatů	a	u	vstupu	do	metra	Anděl.

Bydlim	na	Hrebenkach	cely	zivot,	zlepsila	se	pece	o	chodniky.	Tento	rok	nam	byl	posekan	a	ofoukan	chodnik	a	travni	pas	3ktat?	!!	Poprve	.	My	se	
o	chodnik	a	zelen	na	ulici	starame	sami.	Nelibi	se	mi	snaha	postavit	novy	dum	na	kazde	strani,	ktera	jeste	neni	zastavena.Developeri	se	snazi	
ziskat	pozemky	s	puvodnimi	vilami	od	starsich	majitelu	i	natlakem,	v	okoli	Tiche	ulice,	asi	jim	jde	o	pristup	do	zahradkarske	kolonie	na	zacatku	
Kinske.		Momentalne	je	hruza	rozkopana	Holeckova	!!	Cesta	autobusem	Hrebenka	-	Nam	.Kinskych	za		35	min	to	je	peklo!

parkování,upravené	parky,sport.aktivity

Chybí	hřiště	pro	pubertalní	děti	-	nemaji	kam	jít	se	skateboardem,	chybi	cyklostezky.	Co	me	desi	uplne	nejvic	je	nova	vystavaba!

U	zastávky	Högerova	je	poslední	dobou	problém	s	hlukem	(rychle	projíždějící	motorky	-	známý	s	provozovatelem	gyrosu)	a	nepořádkem	u	
místního	občerstvení	gyros.	Jinak	obecně	odpadkdy	ve	veřejném	prostoru.

Přeji	Praze	5	ať	dále	vzkvétá

Starejte	se	o	zelené	trávníky	na	chodnících,	uklízejte	je	a	vysaďte	tam	něco	smysluplného	co	bude	růst	a	starejte	se	o	to.	Klidně	nějaké	truhlíky,	
ale	menší	než	ty	minule,	udělejte	na	to	soutěž	od	designérů	a	zahradních	architektů.	Je	třeba	více	zeleně!

Pozastavení	vystavby	budov	v	centru	smíchova.Vyjednání	s	majitelem	rekonstrukci	usedlosti	Bertramka,která	je	cenný	historický	objet.

park	Kavalírka-hrůza,nepořádek,hluk.

uvítala	bych	důslednější	práci	policie	při	sledování	dodržování	rychlosti,	parkování	apod.	,	bydlím	na	Kesnerce,	kde	by	měla	být	neprůjezdná	
zóna	už	léta	nikdo	nekontroluje,	proč	touto	cestou	auta	objížedí	ucpanou	Radlickou,	pak	nemůže	projet	autobus.	Rovněž	parkování	podél	
silnice,	kdy	autobus	nemá	kudy	projet,	rychlost	jízdy

Navrhla	bych	zrenovovat	bývalé	veřejné	koupaliště	v	Prokopském	údolí.	Horká	léta	s	dětmi	v	přírodě	u	vody	a	zdarma	jsou	nenahraditelná.

Ohledně	veřejného	prostranství	-	mé	hodnocení	se	vztahuje	především	k	mé	oblasti,	tj.	Šmukýřka	(potažmo	Cibulky),	kde	je	vř	prostor	
dlouhodobě	velmi	podinvestovaný.	Úklid	je	krapec	druhořadý	když	stav	je	takový,	jaký	je.	Infrastruktura	pro	cyklisty	je	fajn	díky	velkému	
množství	parků,	ale	vázne	návaznost	(např.	propojení	Košíře-Motol	s	Centrálním	parkem).	Velmi	špatné	je	taky	propojení	oblasti	Stodůlek	s	
Řepy.	Ohledně	veřejné	dopravy,	ta	je	obecně	v	celé	Praze	velmi	dobrá,	nicméně	dodnes	nechápu	ukončení	metra	A	v	Nemocnici	Motol.	
Přestupní	vazby	na	tram.	trať	Anděl-Řepy	jsou	v	podstatě	neexistující	i	vzhledem	k	trvale	špatné	dopravní	situaci	na	Kukulově.	Současné	řešení	
je	nekonkurenceschopné	vůči	ID	jak	časově	tak	komfortně.	Vím,	není	to	Vaše	práce,	ale	rád	bych	viděl	alespoň	nějakou	studii	jestli	by	to	nebylo	
výhodné.	Poslední	poznámka	se	týká	kultury.	Vidím	velký	potenciál	v	Buďánce,	myslím,	že	vzniká	místo	s	jedinečnou	atmosférou	a	jsem	nadšen,	
že	se	tak	děje.	Děkuji	za	to.

Děkuji	za	vaši	práci!	Přimlouvám	se	k	řešení	bezpečnostní	otázky	v	Husových	sadech,	kam	si	chodí	aplikovat	narkomané	své	drogy	nebo	
náhražky,	které	dostávají	v	centru	v	Mahenově	ulici.	Taktéž	okolí	Anděla	a	Lidické	je	velmi	tristní,	vzhledem	k	velké	koncentraci	
"nepřizpůsobivých"	občanů.	Děkuji	a	přeji	hodně	zdaru	v	další	práci	pro	Prahu	5.
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Naprosto	nesouhlasím	se	zástavbou	Cibulky/Vidoule!	Je	to	nehorázné.	Nedostatek	škol,	uzavřená	prostranství	a	nová	hřiště.	V	budoucnu	4	
parkovací	místa	na	12	bytů?!	Lesopark	plný	lidí,	bordel	a	nevhodné	krmení	zvířat	odhazování	pečiva.	Těžké	náklaďáky	hned	za	okny	a	stojící	na	
chodníku.	Jediná	autobusová	libka	nacpaná	lidmi.

Hluk	a	prach	na	Plzenske	ul.	od	Anděla	az	po	Kavalirku	je	nesnesitelný,	ma	to	neblahy	vliv	na	zdraví,	chtelo	by	to	cely	usek	odhlucnit,	zastresit,	
zakazat	vjezd	motorovym	vozidlum	mimo	MHD,	a	nebo	zatunelovat	pod	zem.

Vadí	mí	především	omezenost	parkovaní	v	oblasti	újezd/Holečkova,Švédska	ulice.	A	celková	nekoncepčnost	pro	rezidenty	na	P5.	Jsme	
permanentně	šikanování	a	omezování	nerezidenty,	kteří	bud	to	využívají	neplacené	ho	období	od	20:00	do	8:00	a	nebo	parkuji	na	modré	zoně-
fialové,	která	je	téměř	všude	a	za	směsné	poplatky	oproti	P1	tedy	se	jedna	o	odkladiště	jejich	vozů.	Dalším	častým	problémem	jsou	
nekoncepčně	řešený	zábory,	jak	chodníku	tak	i	parkování.	V	ulici	Švédska	například	je	takřka	celoroční	zábor	parkovacích	míst	at	uz	z	důvodu	
opravy	kanalizací	nebo	pro	soukromé	účely	v	okolí	kostelu	sv.	Gabriela.	Tyto	zábory	kdy	je	omezené	parkovaní	pro	více	jak	40	a	více	aut	je	
opravdu	tristní	když	připočteme	i	nerezidenty.			Dále	životní	úroveň	zhoršuje	hluk	způsobeny	od	rána	do	pozdního	odpoledne	ambulantními	
vozy,	které	pouze	převážejí	osoby	k	pravidelné	kontrole!	Toto	zneužívání	VRZ	je	neoprávněné	a	nikdo	jej	neřeší	přitom	se	tak	děje	takřka	celý	
den!

Už	v	Košířích				více	nestavte	byty

Problematická	pošta	na	Plzeňské	ulici,	celonoční	hluk	od	přebírání	balíků,	bylo	by	dobré	pobočku	zrušit,	pracovat	na	zklidnění	od	aut	na	
Plzeňské	ulici

Chtelo	by	to	Méně	svetelneho	smogu,	mene	aut	a	vice	bydleni	za	rozumnou	cenu

Zpřístupnit	sportovní	areál	Sparta	Košíře(	fotbalové	hřiště)	širší	veřejnosti.	Je	úplný	zákaz	vstupu	na	trávník.	S	tímto	rozhodnutím	nesouhlasím.	
Dětem	by	mělo	být	hřiště	zpřístupněno	i	ve	volném	čase	a	né	jen	v	rámci	tréninku.	Jsme	poplatníci	daní	v	této	lokalitě,	hřiště	je	dotováno	
městskou	částí	P5,	proto	by	bylo	správné	toto	hřiště	zpřístupnit.	Děkuji

Z	paneláku	ulice	Hilmarova	2	se	z	poklidného	žití	stal	barák	HRŮZY!

Na	Barrandově	se	hrozně	"rozhojnili*	cigáni,	kterým	jsou	přidělovány	městské	byty,	ale	na	značkové	a	dráha	auta	peníze	mají.	Sociálně	slabší	
lidé	nemají	šanci	takovýto	byt	získat,	přitom	to	jsou	hlavně	oni,	kteří	by	byli	vděční	za	možnost	bydlet	a	neplatit	přemrštěné	nájmy	
soukromníkům...a	chovali	by	se	alespoň	slušně.

Ukončete,	prosím,	šikanu	IAD.

Bydlíme	v	ul.	Na	Zlíchově.	Kdysi	tu	byl	klid,	teď	jezdí	jedna	tramvaj	za	druhou	na	Barrandov	a	v	bytě	se	klepe	podlaha.	Jsem	ráda,	že	díky	opravě	
mostu	je	teď	klid	a	netěším	se	až	budou	opět	jezdit.	Jinak	parky	a	bezpečnost,	chodím	přes	Smichovskou	lávku	a	dole	v	parku	je	to	samý	
bezdomovec,	většinou	vsichni	na	mol,	stále	žebrají,	povalují	se	tam	polonazí	a	městská	nikdy	nikde.	A	parkování	Zlíchov?	Parkují	tu	ze	Slivence,	
Holyně,	Zbraslavi	a	pak	jdou	na	tramvaj.	My	nemáme	kde	parkovat.

Praha	5	se	kultovne	vyznacuje	arogantnimi	uredniky.	Vse	je	tady	problem.	Myslim,	ze	preziravost	se	kterou	se	potykaji	obcane	zvlaste	v	
poslednich	letech	vam	bude	pri	volbach	sectena.

více	zeleně

Nejprve	chci	poděkovat	radnici	za	vynaloženou	snahu,	která	je	skutečně	vidět	v	rozvoji	odpočinkových	míst	a	parků.	Bohužel	ale	ta	samá	snaha	
je	kažena	bezdomovci	a	feťáky	a	tedy	vážně	apeluji	na	zlepšení	bezpečnosti	naší	městské	části.	Parky	kolem	Klamovky/Kavalírky	jsou	plné	
jehel,	lavičky	a	vchody	obsazeny	bezdomovci	a	jinými	individui.

Nedostatek	parkovacích	míst,	nevyhovující	pošta,	naprosto	nedostačující	poliklinika,	a	možnost	nakupování

Sídliště	Homolka	chybí	potraviny,	masna,	drogerie,	pošta,	prádelna.

Nové	moderní	zastavky	mhd

Nestavět	již	domy	s	byty

Všeobecná	otázka,	zda	se	změnila	osobní	kvalita	života	v	souvislosti	se	změnami	v	posledních	10	letech	byla	divná	-	a)jak	si	mám	přesně	
vzpomenout,	co	se	událo	v	průběhu	10	let	(nebo	dříve?)	b)	rozčlenění	na	několik	hlavních	oblastí	života	by	asi	vypovídalo	lépe	-	takto	za	mne	o	
úvaze	se	nezměnila	=	v	něčem	lepší,	v	něčem	horší.	Na	co	vlastně	se	ptáme/dostaneme	odpověď?	Není	otázka	nejasně	položena?	Jsem	zvědavá	
na	výsledek...

Líbí	se	mi	jak	je	vedený	FB	Prahy	6,	mají	tam	spoustu	aktualit	a	informací.	Bohužel	FB	Prahy	5	takto	nefunguje.
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Chybí	mi	v	dotazniku	kvalita	otazky	na	kvalitu

Problematika	se	STAGE	5	-	Mahenova!

Developeři	by	měli	přispívat	na	výstavbu	školek	a	škol	nebo	na	hřiště.

(2x)	úklid	chodníků	a	ulic,	několikrát	opravované,	prorostlé	plevelema.

Dopravní	situace	v	ul.	Švédská/Na	hřebenkách	je	na	hraně.	Neustálé	stavební	omezení,	pokud	se	zavřou	tunely,	celý	strahovský	kopec	stojí	a	v	
okolí	zmíněných	ulic	se	nedá	dýchat.	Ale	především	noční	driftování	tunningových	automobilů	do	zatáček	je,	hlavně	v	letních	měsících,	opravdu	
otravné.	Máte	otevřená	okna	a	pod	okny	vám	bez	uzardění	projíždí	jeden	vůz	za	druhým.	A	čím	později,	tím	intenzita	narůstá.	Pouze	jednou	
jsem	viděl	policejní	kontrolu,	zastavující	vozidlo	tohoto	"typu".	Bohužel	pouze	z	toho	důvodu,	že	byl	vyhlášen	nouzový	stav	a	nebylo	
doporučeno	bezdůvodné	vycházení	...

Opravdu	často	nedostatek	parkovacích	míst,	hlavně	ve	večerních	hodinách	-	stále	se	neřešící	a	trvající	problém	pro	spousty	lidí.	Neustálá	
zástavba	polí,	přírody,	krásné	plochy,...	novými	obytnými	jednotkami	(za	konečnou	tramvaje	směrem	na	Holyň)	-	berete	nám	přírodu.

Prosím	udělejte	něco	v	místě	přístupu	do	lesa	Chuchelského	háje	od	Barrandovského	sídliště.	Je	tam	nepořádek	a	příbytky	bezdomovců.	Bojím	
se	tudy	s	dětmi	chodit.	Nebo	i	sama.	Děkuji.

Podpora	lidí,	kteří	pracují!	Jsem	matka	samoživitelka,	bydlím	i	pracuji	na	Barrandově	přes	10	let	v	pronájmu.	Je	smutné,	že	jako	pracující	matku	
samoživitelku	stát	nepodporuje,	protože	se	nevejdu	do	tabulek.

Sídliště	Hlubočepy	-	Barrandov	-	AKUTNĚ	ŘEŠTE	PARKOVÁNÍ	(modré	zóny)

Nepořádek	na	ulicích	a	všech	živých	plotech	a	jiné	zeleni!

Chodníky	v	ulici	"V	Cibulkách"a	Piseckeho	jsou	totální	ostudou	a	o	vazny	zdravotní	úraz	!!!	Hlavně,	že	jsou	udělané	nové	autobusové	zastávky	a	
na	chodníky	se	léta	kašle.	Snad	se	tato	situace	zlepší.	Děkuji

Odstanit	všechny	vraky	aut,	vytvořit	lepší	parkovací	systém,	navýšit	parkovací	místa.

Radnice	problémy	občanů,	pokud	je	řeší,	tak	dle	paragrafů,	i	když	je	to	v	rozporu	s	dobrými	mravy.	Nevidí	člověka.	Papírově	je	vše	v	pořádku.

Rozhodně	jsem	se	životem	na	pětce	spokojen!

Dobrý	den,	chtěl	bych	vás	požádat	abyste	upřeli	svoji	pozornost	na	revitalizaci	dětského	hřiště	(včetně	plochy	pro	míčové	hry)	v	blízkosti	ulic	
Vejražkova	-	Karenova	(50.064291341344386,	14.364631135885329).	Nebudu	psát	podrobnosti,	pokud	se	příjdete	přesvědčit,	pochopíte.	
Najdete-li	ve	svých	fondech	finanční	prostředky	a	vůli	hřiště	opravit,	potěšíte	mnohé.	Předem	děkuji,	JK.

Prosíme	o	nové	lavičky	a	odpadkové	koše	na	Košířkém	náměstí.	Je	zde	pouze	jeden	na	exkrementy.	Schází	se	zde	mnoho	lidí	a	mládež	
odhazuje	vše	okolo.Dekujeme

Aby	bylo	zachováno	Taneční	centrum	Praha	ve	škole	na	Žvahově!!!!!!!!!!!!

Chtělo	by	to	více	zeleně,	málo	parkovacích	míst	(parkují	zde	lidé	s	trvalým	bydlištěm	mimo	Prahu)

Zlepšit	dopravní	řešení,	hluk	a	prašnost	v	ulici	U	Santošky.

Prosím	o	větší	kontrolu	parku	Na	Skalce	-	každý	den	tam	vídám	narkomany.	U	parku,	kam	chodí	děti	by	centrum		pomoci	pro	tyto	lidi	nemělo	
být	-	popř.	více	strážníků.

Prosím	o	častější	vývoz	tříděněho	odpadu	a	vyřešit	dopra-	vu.

Vadí	mi	už	delší	dobu	naprostá	ignorace	toho,	že	ve	vnitroblocích	domů	u	Vltavy	je	zeleň,ale	nikdy	nejsou	k	dispozici	kontejnery	na	bio	odpad.	
Ty	se	zásadně	přistavují	do	lokalit	Jinonice	Košíře	apod.	Každý	nemá	auto,	aby	to	někam	vozil	a	lidé,	kteří	nahrabou	dva	až	tři	pytle	spadaného	
listí		mají	dělat	co?	U	botelu	Admirál	by	jistě	mohl	občas	stát.Děkujii.

Upozorňuji	na	problém	se	Sananinem,	který	sídlí	Na	Skalce	819/51.	Nepořádek,	hluk,	psi	provázející	klienty	nepřetržitý	provoz.	Posedávání	na	
zídce	parku.	Kouření	všade,	zahazování	kelímků.	Je	to	bezohlednost	pro	lidi	co	bydlí	v	okolí.

Chybí	parkovací	místa.	Rozšíření	otevírací	doby	na	poště	ve	Voskovcově	ulici.

1)	Rekostrukce	silnic	a	parkování	u	3.	FZŠ	-	bez	opravy	bezprostředního	prostor	před	školou	(daleko	horší	stav),	2)	Trnkovo	náměstí	-	několik	
neosazených	stromů	již	několik	let,	3)	U	FZŠ	kontejnery	stále	přeplněné,	v	okolí	rozlítané	odpadky	(i	během	voleb)

Parkování	v	obytné	zóně	u	3	FZŠ.	Nová	stavba	směrem	k	Holyni	-	Ekospol	-	HNUS
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Nesmyslná	preference	cyklistů	na	frekventovaných	komunikacích	a	to	vedou	od	někud	nikam.	Nepomucká	ul.	Mínus	15	míst	parking.	Povolování	
elektro	"přibližovadel",	které	ohrožují	chodce		a	jako	odložené	se	přímo	válí	po	celém	Smíchově.

Je	třeba	se	více	věnovat	opřádku	čistotě	a	bezpečnosti	v	okolí	střediska	pro	závislé	na	drogách	v	ulici	Na	Skalce	15	-	Smíchov	a	v	přilehlých	
sadech	s	dětským	hřištěm

Webový	dotazník	se	trochu	liší	od	tištěného,mám	již	zletilé	děti,	ale	i	tak	bych	vyplnila	kolonku	o	výběru	základní	školy			školy

Častější	vývoz	tříděného	odpadu	v	ul.	Vrázova,	čištění	chodníku	bych	uvítala	častější,	nebo	větší	postih	pro	neukázněné	majitele	psů.	Retardéry	
-	zpomalovače	na	ul.	Svornosti	za	tram	Zborovská	-	řidiči	tam	závodí.

Prosím	méně	aut,	více	zeleně,	lepší	vzduch,	více	stromů	v	ulicích	(chtěl	bych	aby	v	mé	ulici	Klicperova	byla	alej	stromů,	jako	když	jsem	se	
narodil.)

Jsme	majiteli	domu	na	nábřeží	a	hlukové	zatížení	z	dopravy	(Hořejší	nábřeží)	je	velmi	vysoké,	prosím	o	snížení	rychlosti	na	Hořejším	nábřeží	
nebo	alespoň	kontrolovat	rychlost	(50!).	A	dále	hluk	z	lodí	na	náplavce!!!	Buďte	prosím	na	straně	starousedlíků!	My	tu	chceme	bydlet!

Vyměnil	bych	nynější	starostku	za	zrušení	ZŠ	Plzeňská	a	její	střet	zájmů.	Děkuji.	Žiji	tu	36	let.

Anděl	humus!	Feťáci	a	špína!	Drogy	a	policie	je	kde?	Úřad	práce	=	katastrofa	jak	jednají	s	lidmi.

Přestěhování	a	fungování	pošty	z	Jinonic	do	Waltrovky.

Parkování	-	úbytek	volných	parkovacích	míst	pro	návštěvy,	řemeslníky.	Chybí	volnočasové	místo	pro	starší	děti	-	místo	pro	setkávání	po	škole.

Například	postavení	ZIMNÍHO	STADIONU	se	zázemím,	by	hodně	přispělo	ke	zlepšení	sportovníchaktivit	pro	starší	děti	a	dospělé.	pro	malé	
školkové	a	prvostupňové	děti	je	aktivit	mnoho.

Pobočka	MČ	ZDE	a	zastupitel	pro	Barrandov.

Vlastník	pozemku	LANDIA	HANAGEMENT	s.r.o.	Praha	6	již	roky	neudržuje	svoje	pozemky	-	hlavně	pozemek	p.č.	954/12	LV	10459	výměra	
13.175	m2	nálety,	bodláky	apod.

Obracím	se	na	veřejné	prostranctví	a	vůbec.	Bydlím	v	Hlubočepech	mezi	ulicí	Dreyerovaa	Lamačova.	V	této	oblasti	blízko	dětského	hřiště	je	už	
2-3	roky	v	trávníku	díra,	do	které	ji	2x	spadlo	dítě,	nikdo	se	o	to	nestará	a	věřim,	že	se	tam	nikdy	nikdo	z	vás	nebyl	podívat.	Dále	kolem	stanice	K	
Barrandovu	jede	multikára,	která	by	měla	čistit	cesty	a	dělá	to	nedostatečně.	Dále	navrhuji,	aby	se	neproplácela	práce,	která	není	provedena	a	
nikdo	to	nekontroluje,	myslím,	že	v	tom	vašem	odd.	by	někdo	z	vás	mohl	alespoň	2x	do	měsíce	zajet	do	terénu,	aby	zjistil	nedostatky.

Je	zde	příšerná	situace	s	parkováním.	Jak	je	možné,	že	máme	tolik	vraků?	Také	se	neustále	staví,	což	způsobuje	hluk,	špínu,	poškození	
komunikací	a	jen	další	problémy	s	parkováním.

Lavičky,	odpadkové	koše.

Zoufalá	dopravní	situace	(Plzeňská	ul.).		Stovky	nových	bytů	na	Cibulce	a	nedostatečná	infrastruktura.

Dotazník	vyplněn	ve	vztahu	k	sídlišti	Barrandov.	Přeplněné	nádoby	na	tříděný	odpad.

Velký	problém	sídliště	je	parkování.

Lépe	seřídit	semafory	dle	v	tunelu	na	Radlické	ulici	a	navazující	Bucharovu,	Jeremiášovu	ul.	Kvalita	chodníků	podél	Radlické	v	Jinonicích	a	
nesekání	trávy,	která	přerůstá	do	půlky	chodníu,	častěji	vyvážet	tříděný	odpad,	hlavně	kovy,	plasty.	Časopis	pětka	-	již	dlouho	nám	ho	nikdo	
nenosí.

Dostupnost	komunitního	centra,	obědy	ve	škole	pro	seniory	jako	mají	jiné	části	Prahy.	Právník	pro	seniory.

Prosím	udělat	něco	s	cenou	nájmů.	Chtělo	by	to	nějaké	koupaliště	v	Košířích.	Děkuji.

Chybí	cyklostezky.	V	Košířích	je	nedostačující	infrastruktura.

Parkovací	místa	-	navýšit.	Velmi	hustý	provoz	v	ulicích	Plzeňská,	Vrchlického.

Bylo	by	třeba	mít	vlastní	zastupitele	pro	sídliště	Barrandov!	Příliš	rychlá	výstavba	nových	nedostupných	bytů	(hluk	i	prach)	a	k	tomu	
neodpovídající	infrastruktura.

Bylo	by	fajn	zde	vytvořit	to	co	bylo	dříve	státní	byty	na	podporu	rodin	a	lidi	co	se	chtějí	postavit	na	vlastní	nohy	myslím	že	by	to	ocenil	hodně	
lidí	s	možností	odkoupení	bytu	a	tak	děkuji	za	vyslechnout

Úroveň	ZŠ	Barrandov,	Chaplinovo	nám.	je	rok	od	roku	horší!	Velkým	problémem	je	také	parkování	na	sídlišti,	které	je	katastrofální.



Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

3030

Jsem	rad,	ze	nabizite	obcanum	tyto	interaktivni	moznosti	(dotaznik,	participativni	rozpocet)	podileni	se	na	chodu	mestske	casti	a	jdete	s	dobou.	
Mame	jedno	male	dite	a	dalsi	dite	na	ceste	a	mame	zajem	o	rozvoj	Prahy	5	smerem,	ktery	nam	a	nasem	detem	poskytne	kvalitni	misto	pro	
zivot.

Na	Plzeňské	ulici,	kde	není	meřená	rychlost,	obzvláště	v	úseku	Kotlářka	-	Hotel	Golf	řidiči	velmi	často	v	nočních	hodinách	nedodržují	rychlost	a	
tím	velmi	!!	zvyšují	hlučnost.

Dlouhodobě	mě	irituje	porušování	zákazu	jízdy	ve	vyhrazeném	jízdním	pruhu	v	Plzeňské	ulici	a	ve	Vrchlického	ulici	-	zvláště	v	ranní	špicce.	
Uvítal	bych	zde	časté	kontroly	a	ukládání	pokut	od	Policie	ČR.	Bohužel	je	zde	není	celý	rok	vidět...

Zoufalá	dopravní	situace.	Sportovní	hřiště	pro	10-15	let	v	Košířích.

Rozhodně	se	prosím	zasazujte	o	stavbu	Radlické	radiály	a	pražského	okruhu.	Nerozšiřujte	modré	zóny,	my	je	nepotřebujeme.

Bylo	by	super	prosadit	stavbu	Radlické	radiály,	ta	by	dopravě	hodně		pomohla.	Samozřejmě	snažit	se	o	dostavbu	pražského	okruhu.	A	slibované	
parkovací	domy	by	se	také	hodily.	:-)

Prosím		postavte	Radlickou	radiálu!

Málo	parkovacích	míst.

Na	starém	Barrandově	jako	podnájemce	družstevního	bytu	nemohu	koupit	parkovací	kartu	pro	modrou	zónu	->	platím	pořád	pokuty	->	nutno	
změnit.	Autobus	na	starém	Barrandově	č.	230	má	moc	malou	častost,	potřeba	víc	autobusů.	Na	starém	Barrandově	chybí	mateřská	školka.	Jsem	
proti	zástavbě	Prokopského	údolí.	Jsem	pro	dotaci	lesních	školek.

Snížení	počtu	bezdomovců	a	narkomanů	v	ulicích,	větší	čistotu	chodníku	a	v	okolí	popelnic.

Údržba	zeleně	za	poslední	3	roky	velmi	poklesla.	Pokud	sami	neurgujeme	MČ	není	posekáno	a	nebo	se	seká	o	víkendu.	Asi	je	to	lépe	placeno.

I	když	máme	v	adrese	Hlubočepy,	tak	bydlíme	nahoře	na	Barrandově	to	prosím	také	berte	v	potaz,	že	se	nás	život	na	sídlišti	týká.

Narodila	jsem	se	zde	na	Smíchově	a	žiji	tady	68	let.	Zde	v	Motole	žiji	od	roku	1975.	Bylo	tu	nákupní	centrum	a	kulturní	středisko	a	teď	tu	
nemáme	nic	už	dlouho.	Pouze	3	vietnamce	a	nefunkční	pizzerii.	Na	sídlišti	chybí	lavičky,	kde	bychom	si	mohli	aspoň	sednout	a	popovídat.	
Zestárli	jsme	tu	s	tímto	sídlištěm	a	nemáme	zde	nic.	Pro	nákupy	musíme	dojíždět	daleko.

Bydlím	v	ulici	Na	Bělidle	a	vadí	mi	silný	provoz	a	minimum	přechodů.	Bydlím	s	výhledem	na	Vltavu	a	nynější	pohled	na	obří	hlučné	lodě	je	
neúnosný.	Disco	na	lodích	co	projíždějí	a	troubí	pod	mostem	nemám	ráda.

Parkování	vnímám	jako	největší	problém	(ul.	Krškova)

Ve	spojení	se	zavedením	modrých	zón	vznikla	velmi	nebezpečná	místa	na	komunikacích	bez	patřičných	dopravních	označení	(úzké	průjezdy	
obousměrně,	nevhodné	přednosti	apod.).	Malá	vstřícnost	k	cyklistům.

Velmi	mne	znepokojuje	situace	s	nedostatečnou	infrastrukturou	na	sídlišti	Barrandov	-	je	potřeba	více	pošt,	lékařů,	stravovacích	zařízení,	
malých	soukromých	obchodů,	ale	hlavně	dostatek	parkovacích	míst	pro	místní	i	přespolní.

Prosím	odstraňte	plakáty	ze	zastávky	u	Anděla	směr	Barrandov	-	Smíchovské	nádraží.	Ujíždí	nám	tramvaje,		protože	nevidíme	co	přijíždí.	Již	
jsme	vás	informovali	a	nic	se	nestalo.

Prosím,	přimlouvám	se	za	úplný	zákaz	rachejtlí	a	petard.	Děkuji	Veselá.

parkování	nula!	všechno	tady	zastavíte	barákama!	nestaráte	se	o	zeleň	vůbec!

Kvalita	života	na	Smíchově	se	dlouhodobě	trvale	snižuje	zejména	proto,	že	opravdu	cenné	skutečnosti	pro	život	se	nahrazují	módními	výstřelky	
s	pomíjivou	hodnotou	pro	život,	které	sice	přinesou	lidem,	kteří	je	prosadí,	zisk	ve	jménu	"výhod"	pro	všechny,	ale	po	vystřízlivění	zbude	jen	ten	
zisk	pro	jednotlivce	a	všem	ostatním	například	místo	zeleně	betonová	monstra,	namalované	cyklostezky	na	nejrušnějších	ulicích,	které	jen	
zvyšují	riziko	nehody	pro	všechny,	nákladné	tunely,	do	kterých	se	nedá	vjet	a	z	nich	vyjet	bez	čekání	v	nekonečných	kolonách	v	podstatě	hned	
po	otevření	a	tak	podobně.	Opravdu	se	někomu	líbí	okolí	křižovatky	na	Bertramce,	kde	již	pomalu	neuvidíte	nebe,	protože	všechny	ty	nové	
domy	jsou	o	mnoho	pater	vyšší	než	stávající.	To,	čeho	jsme	svědky	v	posledních	letech,	je	jako	rakovina,	která	nás	všechny	nakonec	udusí	jen	ve	
jménu	peněz.	Nějak	mi	připadá,	že	se	nepočítá	s	lidmi,	co	by	tu	rádi	dlouhodobě	žili.	Ti	by	měli	rozhodovat	a	ne	takoví,	co	jen	udělají	kariéru	a	
zmizí.

zlepšit	osvětlení	v	ulicích	a	na	přechodech	např.	Dreyerova,	Renoirova
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Děkuji	za	možnost	vyjádřit	se.	Věřím,	že	většina	respondentů	bude	vyhodnocena	jako	"rozumově	vyzrálá"	a	úřad	městské	části	opovědi	
nasměrují	k	řešení	těch	nejpalčivějších	problémů.

Praha	5	je	místo,	kde	žiji	celý	život.	Bývala	jsem	zde	šťastá.	Proměny	v	oblasti	výstavby	mě	poslední	dobou	přímo	děsí.	Za	největší	hrůzu	
považuji	stavby	v	okolí	Bertramky,	při	výstavbě	rezidence	Erbenova	se	cítím	často	i	ohrožena	na	životě.	Pohled	z	oken	na	kácení	překrásných	
zdravých	vzroslých	stromů	na	jaře	v	době	zákazu	vycházení	považuji	za	necitlivé,	ba	dokonce	za		dokonce	za	psychické	týrání	obyvatel!	Na	to	se	
nedá	nikdy	zapomenout!	Škody	na	životním	prostředí,	ke	kterým	zde	došlo	a	nadále	dochází	jsou	nenahraditelné	a	odstrašující.	Pokud	by	se	
chtěl	někdo	o	naše	místo	zodpovědně	starat,	má	ho	bránit	za	každou	cenu	a	ne	se	jen	vymlouvat.	Hrůzy,	jež	zde	musíme	se	stavbou	denodenně	
prožívat	si	člověk,	který	zde	nebydlí	nedokáže	přrdstavit	(celý	den	nelze	otevřít	okno	z	důvodu	nadměrného	hluku	a	prachu,	v	noci	ano,	ale	za	
poslechu	syčení	vzduchu	z	tlakových	nádrží	k	pohonu	strojů).	Developerských	projektů	jsem	nikdy	nevyužila	z	finančních	důvodů	a	to	pro	Prahu	
5	poctivě	pracuji.

Parkování	(modré	zóny)	jsou	na	prd.	Nemůžem	parkovat.	Ani	návštěva.	Byl	by	fajn	nějaký	kulturní	dům	podobně	jako	Praha	4

Je	mi	líto	starších	lidí,	kteří	se	musejí	rozmýšlet	kam	si	zajet	nakoupit	(Řepy,	Vypich,	Košíře	či		Smíchov).	Určitě	je	to	problém	i	ostatních	
obyvatel	v	této	lokalitě.

Chybí	dopravní	spoijení	z	Radlic	do	ZŠ	Tyršova.	Hezký	den	:)

Vadí	mi	proruské	chování	na	ZŠ	Radlická

Je	smutné,	že	na	tak	velkém	sídlišti	se	můžeme	spolehnout	pouze	na	tři	obchody	našich	vietnamských	spoluobčanů.	Tímto	jim	děkuji.

Bankomat,	pošta,	prodejna	(větší)

Prosím	o	doplnění	odpadkových	košů,	je	jich	velký	nedostatek	a	zbytečně	jsou	odpadky	na	zemi.	Také	o	možnosti	volného	parkování	v	ulicích,	
kde	je	jen	pár	vilek,	protože	musí	nemalé	peníze	platit	i	návštěvy,	které	přijedou	do	rodin	a	jsou	třeba	z	jiných	měst.	Tímto	zabraňujete	
setkávání	rodin	a	přátel.	Další	a	velký	problém	je	prostor	na	Andělu.	Prosím,	abyste	zde	zajistili	čistotu,	bezpečnost	a	zamezení	povalujících	se	
lidí,	kdy	často	jde	o	strach	projít	a	stud,	že	na	tak	frekventovaném	a	zajímavém	místě	je	toto	dovoleno	a	tolerováno.

Naprosto	zoufalá	situace	ZŠ	v	okolí	Sídliště	Podbělohorská.	Jediná	spádová	ZŠ,	která	má	navíc	jen	první	stupeň!	Máme	budoucího	prvňáčka	a	jak	
a	kam	ho	dostat	opravdu	nevíme.	Situace	se	zhoršuje	s	množstvím	nových	developerských	projektů	v	okolí.

Radnice	kašle	na	lidi,	ODS	P5	je	ostudou	celé	strany!

Prosím	o	zlepšení	sexuálních	služeb!

Chybí	zde	prodejna,	pošta	a	bankomat

V	části	Motola	je	velmi	omezená	možnost	nakupování,	lidé	zde	nemají	žádné	služby.

Ráda	bych	touto	formou	pochválila	zpětně	chod	a	přístup	MŠ	Podbělohorská	s	pí.ř.	Trčkovou	(i	po	letech	stálý	posun	a	obdivuhodný	přístup	jak	k	
dětem,	tak	i	k	rodičům)

V	souvislosti	s	provozem	kontaktního	centra	STAGE	5,	je	v	okolí	neustálý	nepořádek	(např.	injekční	stříkačky)	a	přemíra	klientů	tohoto	centra	a	
bezdomovců

1.	přecpané	kontejnery	na	tříděný	odpad,	2.	Chybějící	kontejner	na	kov	(Drtinova),	3.	Absence	městské	policie.	Neivděla	jsem	více	jak	rok	v	ulici	
Holečkova	a	okolí,	4.	Likvidace	parku	Erbernova	ve	prospěch	soukromého	bydlení.

Za	dobu	co	tu	bydlím	pociťuju	velké	zhoršení.	Většina	zeleně	je	ihned	zastavěna	budovami.	Neustále	se	ulice	a	selnice	několikrát	opravují.	Na	
Cibulce,v	Košířích	a	Hlubočepech	dříve	převažovala	příroda,	teď	se	to	často	začíná	přibližovat	sídlišti.	Praha	5	už	není	místo	pro	klidné	bydlení.

Parkování	na	Barrandově	je	tragédie.

parkování	u	škol	obecně,	více	kontrol	policie	ve	večerních	hodinách	na	Barrandově

Z	jedné	starny	Košíře	z	druhé	strany	Smíchov	a	uprostřed	sta	a	sta	aut,	motorek	tramvají.	A	když	prší?	Udělejte	si	při	dešti	procházku	od	Celnice	
(pošty)	k	Motolu!	Hodně	moc	má	nedostatků	"naše"	Plzeňská,	ale	přesto	ji	máme	moc	rádi.

parkování	na	Barrandově/Hlubočepy	je	strašné!!!	Pro	maminku	dvou	dětí	je	to	dost	náročné	tu	najít	místo...večer	po	práci	je	skoro	nemožné	tu	
zaparkovat.

Odstranění	vraků	z	ulic,	péče	o	zeleň	víc	zeleně
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Obědy	ve	škole	pro	seniory	jako	jinde	v	Praze.	Možnost	navštěvovat	Komunitní	centra-kapacita?	Děkuji.	Dostupnost	sociálních	pracovníků,	
právníka	na	Praze	5.

Praha	5	se	modernizuje,	což	je	v	pořádku.	Uvítala	jsem	konečně	nový	obchod	Albert.	Jak	dlouho	ještě	budou	přibývat	další	vietnamské	
obchody!?	Chybí	mi	služebna	policie,	z	Běhounkovy	ulice	je	to	daleko,	mám	zkušenost	-	2x	vykradení	a	to	mám	dobré	zabezpečení.	Jak	je	to	s	
cikánským	obydlením,	objevují	se	opět	parky	-	na	ulicích.	U	nás	v	domě	bydlí	romská	rodina,	ale	ta	je	přizpůsobivá,	žena	pracuje	jako	asistentka	
ve	škole.

Policie	Prahy	5	od	srpna	neodpovídá	na	zaslaný	životopis

Již	několik	let	mě	znepokojuje	stav	chodník	v	první	části	sídliště	Barrandov.	Od	roku	2018	jsem	si	psala	s	paní	Knížkovou,	nic	se	nevyřešilo.	V	
roce	2019	mi	psala	paní	Röslerová,	že	to	bude	součástí	projektu	Chaplinova	nám.,	ale	ty	chodníky	jsou	opravdu	děsivé,	za	tmy	i	velmi	
nebezpečné.	Po	dešti	samá	louže,	nedá	se	tam	vůbec	chodit.	Je	to	celá	dolní	část	sídliště.	Jsou	staré	34	let	a	nic	se	neděje.

Až	zavedete	modré	zóny,	tak	si	pěkně	namastíte	kapsy	v	naší	ulici	(Pivcova)	je	cca	10	parkovacích	míst,	ale	v	našem	družstvu	je	cca	120	!	rodin,	
tak	pěkně	vyinkasujete	za	každé	park.	místo	12x!	Super	kšeft	a	my	stejně	nebudeme	mít	šanci	někde	zaparkovat.	Popelnice	na	tříděný	odpad	se	
téměř	nevyvážejí	a	tak	neustále	přetékají	a	kolem	je	pak	bordel.

Vadí	mi	hromada	větví	v	lesíku	v	Gabinově	ulici.	Při	každé	údržbě	zeleně	větví	přibývá.

vyhnat	feťáky	a	bezdomovce	z	parku	Mrázovka,	více	bezpečnosti	v	ulicích	pro	děti.	Častější	úklid	okolo	popelnic	a	opuštěných	míst.

Na	sídlišti	je	nedostatek	park.	míst.	U	Billy	a	u	Alberta	není	při	větším	nákupu	možnost	zaparkování.	U	Billy	parkoviště	stále	plné	a	v	obchodě	
několik	lidí.	Chybí	tu	Hypermarket.	Sídliště	je	velké,	ale	obchodů	málo.

nedostatek	ZŠ	i	MŠ	a	rozhodně	kvalita	ZŠ

Byla	bych	ráda	kdyby	ve	směru	dopravy	byly	postaveny	přístřešky	na	stanicích	ve	směru	od	Knížecí	na	Waltrovku.	Není	kam	se	schovat	při	dešti	
větru	a	sněhu.	Děkuji

Chtěla	bych	stojany	na	Rekola	blízko	Klamovky/Kavalírky-Košíře.	Vím,	že	se	Rekola	musí	domluvit	s	městskou	částí	pravděpodobně	je	MČ	již	v	
kokontaktu	-	když	na	Smíchově	Rekola	fungují.	Díky	moc	toto	by	opravdu	mohlo	vylepšit	infrastrukturu.

Sice	píše	paní	starostka,	že	za	větší	část	zeleně	odpovídá	"velká	Praha"	a	není	mi	proto	jasné,	zda	za	čištění	ulic	a	zeleně	píši	správně,	ALE	
každopádně	jsem	psala	panu	starostovi,	že	nikdy	není	v	ulici	"Nad	Husovými	sady"	odstraněn	keř	bezinek	nejméně	2	m	na	konci	ulice,	který	je	
odstraněn	vždy	až	po	stížnosti	bývalému	starostům	Prahy	5.	Keř	je	už	vyšší	než	plot	zahrádky.	Při	čištění	ulic	NIKDY	není	odstraněn.	Děkuju	za	
eventuální	postoupení	na	správné	místo.
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Nastavení	dotazníku

Otázek	na	stránku Všechny

Povolit	odeslat	vícekrát?

Povolit	návrat	k	předchozím	otázkám?

Zobrazovat	čísla	otázek?

Náhodné	pořadí	otázek?

Zobrazit	ukazatel	postupu?

Oznámení	o	vyplnění	dotazníku	na	e-mail?

Ochrana	heslem?

IP	omezení?
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Příloha:	dotazník

Pojďte	s	námi	vylepšovat	Prahu	5
Vá žení	 s po luobč a né ,V á žení	 s po luobč a né ,

k 	budouc ím u	 roz vo ji	 na š í	m ě s ts ké 	 č á s t i	 p ř is tupu jem e 	 z odpovědně , 	 a 	 p ro to 	př ip ra vu jem e 	S t ra teg ii	 roz vo je 	m ě s ts ké 	 č á s t ik 	 budouc ím u	 roz vo ji	 na š í	m ě s ts ké 	 č á s t i	 p ř is tupu jem e 	 z odpovědně , 	 a 	 p ro to 	př ip ra vu jem e 	S t ra teg ii	 roz vo je 	m ě s ts ké 	 č á s t i
P ra ha 	5 	2 0 3 0 + , 	 neboť 	 c hc em e 	 re a l iz ova t 	 roz vo j	 konc epční	 a 	 p rom yš lený . 	Obra c ím e 	 s e 	na 	 vá s 	p ro to 	 s 	 ž á dos t í	 o 	 vyp lněníP ra ha 	5 	2 0 3 0 + , 	 neboť 	 c hc em e 	 re a l iz ova t 	 roz vo j	 konc epční	 a 	 p rom yš lený . 	Obra c ím e 	 s e 	na 	 vá s 	p ro to 	 s 	 ž á dos t í	 o 	 vyp lnění

dota zníku , 	 je hož 	 s ouč á s t í	 js ou 	o tá z ky 	na 	ob la s t i	 be zpros t ředně 	 s ouvis e jíc í	 s 	 kva l itou 	 ž ivota 	 v 	P ra z e 	5 . 	 J e 	 p ro 	ná sdota zníku , 	 je hož 	 s ouč á s t í	 js ou 	o tá z ky 	na 	ob la s t i	 be zpros t ředně 	 s ouvis e jíc í	 s 	 kva l itou 	 ž ivota 	 v 	P ra z e 	5 . 	 J e 	 p ro 	ná s
důle ž ité 	 vědě t , 	 ja k 	 s e 	 vám 	 tu 	 ž ije 	 a 	 c o 	bys te 	 c htě l i	 z le pš it 	 a 	 na 	 va š ic h 	odpověd íc h 	nám 	ve lm i	 z á le ž í.dů le ž ité 	 vědě t , 	 ja k 	 s e 	 vám 	 tu 	 ž ije 	 a 	 c o 	bys te 	 c htě l i	 z le pš it 	 a 	 na 	 va š ic h 	odpověd íc h 	nám 	ve lm i	 z á le ž í.

Dota zník 	m ohou	vyp ln it 	 obč a né 	 s 	 t rva lým 	byd l iš těm 	 ( re z ident i) 	 i	 obč a né 	be z 	 t rva lého 	byd l iš tě , 	 te dy 	 i	 obyva te lé , 	 k te ř í	 vDota zník 	m ohou	vyp ln it 	 obč a né 	 s 	 t rva lým 	byd l iš těm 	 ( re z ident i) 	 i	 obč a né 	be z 	 t rva lého 	byd l iš tě , 	 te dy 	 i	 obyva te lé , 	 k te ř í	 v
P ra z e 	5 	d louhodobě 	 ž ijí. 	 V ě ková 	hra nic e 	 ta ké 	není	 om ezena , 	 rozhodujíc í	 je 	 rozum ová 	 vyz rá los t 	 re s pondentaP ra z e 	5 	d louhodobě 	 ž ijí. 	 V ě ková 	hra nic e 	 ta ké 	není	 om ezena , 	 rozhodujíc í	 je 	 rozum ová 	 vyz rá los t 	 re s pondenta

P ředem 	Vám 	vš em 	děku jem e 	 z a 	 s po luprá c i.P ředem 	Vám 	vš em 	děku jem e 	 z a 	 s po luprá c i.

za	Řídící	skupinu	Strategie

Renáta	Zajíčková,	starostka	Prahy	5

1.	Ve	které	lokalitě	městské	části	bydlíte?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

Barrandov

Hlubočepy

Jinonice

Košíře

Malá	Strana

Motol

Radlice

Smíchov
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2.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	se	současným	stavem	Prahy	5	v	následujících	oblastech?
Nápověda	k	otázce:	U	každé	oblasti	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost	hodnocení.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

dostupnost	a	kvalita	mateřských	škol

dostupnost	a	kvalita	základních	škol

nabídka	sportovních	aktivit

nabídka	kulturních	a	společenských	aktivit

dostupnost	a	kvalita	sociálních	služeb

dostupnost	odpočinkových	a	volnočasových	ploch

úroveň	bezpečnosti

dostupnost	městské	hromadné	dopravy

dostatek	parkovacích	míst

stav	komunikací	(chodníky,	schodiště,	...)

3.	Uveďte,	zda	je	pro	vás	kvalita	vybavenosti	Prahy	5	vyhovující	v	následujících	oblastech:
Nápověda	k	otázce:	U	každé	oblasti	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost	hodnocení.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

mateřské	školky

základní	školy

sociální	služby

veřejné	prostranství

infrastruktura	pro	cyklisty

dětská	hřiště

sportoviště
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4.	Pokud	se	vás	týká	(či	týkal)	výběr	mateřské	školy	zřizované	MČ	Praha	5,	uveďte,	zda	jsou	pro	vás
při	rozhodování	důležitá	následující	kritéria:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost,	pokud	se	vás	otázka	netýká,	prosím	nevyplňujte.

rozhodně	ano spíše	ano spíše	ne rozhodně	ne nevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu

dobré	reference	o	úrovni	školky	(atmosféra,	pedagogický	sbor	…)

věkové	složení	dětí	ve	třídách

vybavenost	a	zázemí	školky

5a.	Navštěvují	vaše	děti	základní	školu	v	Praze	5?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď	(jestliže	školu	nenavštěvují,	napište	důvod)

ANO,	veřejnou	ZŠ

ANO,	soukromou	ZŠ

NE	(moje	děti	navštěvují	školu	mimo	území	MČ	Praha	5)

Otázka	se	mě	netýká	(nemám	děti	ve	školním	věku)

5b.	Pokud	vaše	děti	nenavštěvují	základní	školu	zřízenou	MČ	Praha	5,	prosíme,	uveďte	důvody,	které
vás	vedly	k	výběru	soukromé	školy	nebo	školy	mimo	MČ	Praha	5:

zaměření	školy

prestiž	školy

rodinné	důvody

dopravní	výhodnost

životní	prostředí

nabídka	volnočasových	aktivit

jiné,	prosím,	uveďte
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6.	Uveďte,	zda	pro	vás	jsou/byla,	při	rozhodování	o	výběru	základní	školy,	důležitá	následující
kritéria:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost,	pokud	se	vás	otázka	netýká,	prosím	nevyplňujte.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu

dobré	reference	o	úrovni	školy	(atmosféra,	pedagogický	sbor	…)

vybavenost	a	zázemí	školy

7.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	úrovní	životního	prostředí	Prahy	5	z	pohledu	následujících	kritérií:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

kvalita	ovzduší

intenzita	hluku

údržba	zeleně

čistota	veřejného	prostranství	(ulice,	parky,	fasády	apod.)

úklid	veřejného	prostoru

dostupnost	nádob	na	tříděný	odpad

8.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	fungováním	radnice	z	pohledu	následujících	kritérií:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

rozsah	úředních	hodin

informovanost	o	chodu	úřadu

profesionalita	a	vstřícnost	úředníků

informační	a	navigační	systém	v	budovách	radnice

kvalita	webových	stránek

kvalita	časopisu	Pětka

kvalita	sociálních	sítí
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9.	Uveďte,	zda	při	získávání	aktuálních	informací	z	radnice	využíváte	následující	komunikační	kanály:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

časopis	Pětka

webové	stránky	(www.praha5.cz)

Facebook	Prahy	5

YouTube	Prahy	5

aplikace	"Praha	5	v	mobilu"

Instagram	Prahy	5

Twitter	Prahy	5

radniční	výlepové	plochy	(vývěskové	tabule)

10.	Jak	jste	spokojen/a	s	městskou	částí	Praha	5	jako	s	místem	pro	život?
Nápověda	k	otázce:	(1	=	zcela	nespokojen;	10	=	zcela	spokojen)

/ 10

11.	Označte,	jak	proměny	Prahy	5	v	posledních	deseti	letech	ovlivnily	kvalitu	vašeho	života.
Nápověda	k	otázce:	Prosím,	vyberte	jednu	z	následujících	možností.

určitě	vzrostla

spíše	vzrostla

se	nezměnila

spíše	poklesla

určitě	poklesla
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12.	Označte,	které	oblasti	považujete	pro	rozvoj	Prahy	5	za	nejdůležitější.	Vyberte	maximálně	tři
oblasti.
Nápověda	k	otázce:	Prosím,	vyberte	maximálně	3	z	následujících	možností.

bydlení

školství	(mateřské	školy	a	základní	školy)

prostor	pro	volnočasové	aktivity	(parky,	hřiště...)

kultura

sport

cestovní	ruch

životní	prostředí

sociální	služby

bezpečnost

dopravní	infrastruktura	(parkování	a	infrastruktura	pro	cyklistiku)

nákupní	služby	(obchodní	centra,	prodejny...)

N a 	 z á vě r 	 byc hom 	 vá s 	 rá d i	 pož á da l i	 o 	 odpověd i	 na 	 o tá z ky	 vz ta hu jíc í	 s e 	 k 	 vám 	 ja ko 	 re s pondentovi.	 Ty to 	 odpověd i	 námN a 	 z á vě r 	 byc hom 	 vá s 	 rá d i	 pož á da l i	 o 	 odpověd i	 na 	 o tá z ky	 vz ta hu jíc í	 s e 	 k 	 vám 	 ja ko 	 re s pondentovi.	 Ty to 	 odpověd i	 nám
pomohou	 lépe 	 a 	p ře s ně ji	 vyhodnot it 	 in f o rm a ce 	 z ís ka né 	dota zníkovým 	 š e t řením .pom ohou	 lépe 	 a 	p ře s ně ji	 vyhodnot it 	 in f o rm a ce 	 z ís ka né 	dota zníkovým 	 š e t řením .

13.	Můj	vztah	k	Praze	5	je:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

mám	zde	trvalé	bydliště	(rezident)

dlouhodobě	zde	žiji

14.	V	Praze	5	žiji:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

méně	jak	5	let

více	jak	5	let

více	jak	10	let

více	jak	20	let

15.	Uveďte,	zda	pro	svoje	bydlení	v	Praze	5	využíváte	developerské	projekty	realizované	po	roce
2010:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

Ano

Ne



Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

4040

16.	Jaké	je	vaše	nejvyšší	dosažené	vzdělání?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

bez	vzdělání

základní

střední	odborné	bez	maturity

střední	s	maturitou

vyšší	odborné

vysokoškolské

nepřeji	si	uvádět

17.	Jaký	je	váš	věk?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

méně	než	18	let

19	až	29	let

30	až	39	let

40	až	59	let

60	a	více

nepřeji	si	uvádět

18.	Jsem:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

muž

žena

nepřeji	si	uvádět

Děku jem e 	vám 	z a 	 vyp lnění	 dota zníku 	 a 	 z a 	 č a s , 	 k te rý 	 js te 	odpověd ím 	na 	o tá z ky 	 věnova l i.Děku jem e 	vám 	z a 	 vyp lnění	 dota zníku 	 a 	 z a 	 č a s , 	 k te rý 	 js te 	odpověd ím 	na 	o tá z ky 	 věnova l i.

P ros ím ,	 pokud 	 m á te 	 ně ja ké 	 da lš í	 poznám ky	 č i	 p řá n í	 s ouvis e jíc í	 s 	 t ím to 	 dota zníkem ,	 na p iš te 	 je 	 do 	 ná s ledu jíc íc h 	 řá dekP ros ím ,	 pokud 	 m á te 	 ně ja ké 	 da lš í	 poznám ky	 č i	 p řá n í	 s ouvis e jíc í	 s 	 t ím to 	 dota zníkem ,	 na p iš te 	 je 	 do 	 ná s ledu jíc íc h 	 řá dek
ja ko 	 vz ka z 	 ra dnic i. 	 Za 	 va š e 	podně ty 	předem 	děku jem e .ja ko 	 vz ka z 	 ra dnic i. 	 Za 	 va š e 	podně ty 	předem 	děku jem e .

Prostor	pro	další	komentáře:


